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میز خبر

 »برابر کل پرونده های قضایی کشور هندوستان پرونده داریم«
 تســنیم نوشت: عضو کمیسیون امور داخلی مجلس با بیان اینکه اتصال سیستم احراز 
هویت دفترخانه ها با سازمان ثبت احوال باید تا پایان امسال توسط سازمان ثبت به اتمام 
برسد گفت: اسکن اسناد قدیمی اگر تا سال آینده به اتمام نرسد، سازمان ثبت با برخورد 

قانونی مجلس مواجه خواهد شد.
ابوالفضل ابوترابی عضو کمیسیون امور داخلی مجلس با اشاره به اینکه کل پرونده های 
ورودی به قوه قضائیه برابر با کل پرونده های ورودی کشور یک میلیارد نفری هندوستان 
است، گفت: 50درصد کل این پرونده ها به طور مستقیم و غیرمستقیم به اسناد ثبتی و 

سازمان ثبت اسناد مربوط می شود. 
وی افزود: انتظار می رود در جلسات سران قوا این مباحث مورد پیگیری قرار گیرد، چرا 
که یکی از مهم ترین معضلات قضایی در کشــور به ساختار قدیمی و فرسوده سازمان 

ثبت اسناد و املاک مربوط می شود.

مصاحبه عجیب علی عسگری بعد از مدیرعاملی هلدینگ خلیج فارس
 اقتصادآنلاین نوشت: امروز ویدئوی کوتاهی از گفتگوی عبدالعلی علی  عسگری، رییس 
پیشین سازمان صداوسیما و مدیرعامل فعلی هلدینگ پتروشیمی خلیج فارس در فضای 

مجازی منتشر شد که با واکنش کاربران مواجه شد.
در این ویدئو خبرنگار از علی عسگری درباره برنامه هایش میپرسد و او پاسخی بی ربط 

و از سر رفع تکلیف می دهد.
برخی از منابع آگاه معتقدند این انتصاب کاملا سیاســی بــوده و بدون در نظر گرفتن 

تخصص رییس پیشین سازمان صداوسیما انجام شده است. 
البته ناگفته نماند حرف و حدیث ها پیرامون انتصابات پرحاشــیه در دولت سیزدهم کم 
نبوده ولی این مورد به دلیل اهمیت هلدینگ پتروشیمی خلیج فارس و بی ارتباط بودن 
رزومه کاری علی عســگری به حوزه صنعت پتروشیمی، بیش از سایر موارد حاشیه ساز 

شده است. 
نگرانی جمهوری اسلامی از انتصابات فامیلی

روزنامه جمهوری اسلامی نوشت: در روزهای اخیر، چند انتصاب مهم در مسئولیت های 
کاملًا نیازمند تخصص، سروصدای اعتراضی زیادی را موجب شده است. صادرکنندگان 
احکام این انتصابات نیز یاد گرفته اند بنویســند »نظر به تجربه و تعهد شــما« به فلان 
مسئولیت منصوب می شوید ولی به هیچکس و هیچ دستگاهی پاسخ نمی دهند که این 
تجربه و تعهد را از کجا و چگونه کشــف کرده اند. کســی که حتی یک ساعت در امور 
صنعتی ســابقه کار ندارد، چگونه در مهم ترین مؤسسات صنعتی تجربه آموخته است؟ 
کســانی که در مسئولیت های قبلی نشان داده اند که نظر مردم و منافع و مصالح مردم 
برایشان مهم نیســت و سفارشی عمل کردن را، که راه تجربه شده ای برای حفاظت از 
مقام و منصب و منفعت شــخصی است، برگزیده اند چگونه می توانند »متعهد« باشند؟ 
کشــور ما اکنون فاقد یک نظام نظارتی بر انتصابات است. اگر در مواردی دستگاه هایی 
برای نظارت وجود دارند، به وظایف خود عمل نمی کنند و یا برای عمل کردن به وظایف 
خود با موانع فرمایشــی مواجهند. وضعیت خطرناکی که اکنون متوجه انتصابات است، 
کشور را به پرتگاه نزدیک می کند. مسئولان ارشد نظام به این اخطار توجه کنند و برای 

پایان دادن به این وضعیت خطرناک چاره ای بیندیشند.
اعتراض کمیسیون فرهنگی به ساترا و صداوسیما بابت پخش برخی سریال ها

عضو کمیســیون فرهنگی مجلس، درمورد عملکرد ســاترا، بیان کرد: »آیا به نمایش 
گذاشــتن سریال هایی همچون »زخم کاری« در جامعه از جهت اخلاقی درست است؟ 
این فیلم ها را همه قشــرهای جامعه اعم از گروه های آســیب پذیر، سنین مختلف و 
گروه های دیگر می بینند.«ســید علی یزدی خواه در گفتگو با »انتخاب« درباره عملکرد 
ســاترا که پخش برخی از سریال های خانگی را با تعویق یا سانسور مواجه کرده است، 
عنوان کرد: »اگر هر کســی اعم از تهیه کننده، شبکه اجتماعی، شبکه نمایش خانگی 
و خود ســاترا، وظیفه قانونی خود را انجام دهد، مشکل خاصی ایجاد نمی شود؛ هرچند 
کمیســیون فرهنگی هم از عملکرد ســاترا راضی نیســت و به صدا و سیما هم اعلام 
کرده ایم.« وی در پاسخ به این پرسش که چرا کمیسیون از عملکرد ساترا ناراضی است، 
گفت: »از جهت اینکه ساترا به وظایفش درست عمل نمی کند. بسیاری از فیلم ها هستند 

که امکان نمایش عمومی را ندارند اما در سینمای نمایش خانگی منتشر می شود و ساترا 
صرفا یک یادداشــتی در ابتدای فیلم می نویســد که دیدن این فیلم برای این دسته از 
افراد توصیه نمی شود.« یزدی خواه ادامه داد: »به عنوان مثال سریال »زخم کاری«، به 
نظرتان به نمایش گذاشــتن این سریال ها در جامعه از جهت اخلاقی درست است؟ این 
فیلم ها را همه قشرهای جامعه اعم از گروه های آسیب پذیر، سنین مختلف و گروه های 

دیگر می بینند.«
تشخیص داده شده که علی عسکری می تواند فرد مفیدی برای هلدینگ خلیج 

فارس باشد
یک عضو کمیســیون انرژی مجلس، اظهار کرد: »آنچه برای ما اهمیت دارد این است 
که سازمان تشخیص داده که ایشــان می تواند یک فرد مفیدی برای تشکیلات باشد 
و به نحوی هم از مراجع ذی صلاح اســتعلام کرده انــد.« پرویز محمد نژاد در گفتگو 
بــا »انتخاب« در واکنش به انتصاب علی عســکری به عنــوان مدیر عامل هلدینگ 
خلیج فارس، اظهار کرد: »من به شــخصه تا به امروز مشــکل خاصی ندیده ام هر چند 
ممکن اســت وجود داشته باشد. در ارتباط با این موضوع چندان اطلاع مستندی ندارم 
که به مدارک اســتناد کنم و بگویم این انتصاب درســت بوده یا خیر. اما در یک مورد 
مطمئنم و آن هم این اســت که انتصاب یکسری مراحل قانونی و امنیتی دارد؛ معمولا 
حرف و حدیث های جانبه ای و حاشیه ای برای هر انتصاب زیاد است و هر کس به زعم 
خود برداشتی از یک موضوع می کند. بنابراین اگر بخواهیم به این حواشی توجه کنیم، 
اســتعلام ها دیگر چندان معنایی ندارد.« او اضافه کرد: »آنچه برای ما اهمیت دارد، این 
است که سازمان تشخیص داده، ایشان می تواند یک فرد مفیدی برای تشکیلات باشد 
و به نحوی هم از مراجع ذی صلاح استعلام کرده اند. تاکید من هم این است که خود 
سازمان باید پاسخگو باشد و ما نمی توانیم اعلام نظر کنیم که این انتصاب درست بوده 

یا خیر.«
ناگفته های محسن هاشمی از ماجرای فوت پدرش

محسن هاشمی در گفت وگویی ویدئویی اظهاراتی درباره ماجرای فوت آیت الله هاشمی 
بیان کرد و با اشــاره به اینکه آیت الله هاشمی خاطراتش را حتی در آخرین روز قبل از 
فوت هم نوشته، گفت: من اتفاقاً رفتم و خاطرات سال 95 را چک کردم و آخرین صفحه 

را دیدم که به نظرم جالب آمد، ایشان آن روز هیچ حال نامساعدی نداشتند.
چکیده گفت وگوی اعتماد با محسن هاشمی رفسنجانی به شرح زیر است:

*فقدان آیت الله هاشمی را ما بارها تحمل کرده بودیم،
*فقدان پدر به لحاظ احساسی برای ما مهم و اثرگذار بود،

*رحلت ناگهانی آیت الله هم برای ما و هم برای ملت ایران بسیار سخت بود،
*آیت الله هاشمی حتی خاطرات شان را در آخرین روز قبل از فوت هم نوشته اند،

*آیت الله هاشمی روز قبل از فوت هیچ حال نامساعدی نداشتند،
*حاج خانم در خاطرات خود از روز فوت نوشته اند که ]آیت الله[ سرحال بودند و صبحانه 

خوردند و رفتند،
*آقای قاضی زاده هاشمی هم کسالتی را درباره آیت الله هاشمی مطرح نکردند،

*فوت آیت الله هاشمی و پرونده آن موضوع حساسی در کشور ماست،
*در زمان ترور آیت الله هاشــمی در سال 72 هم قبل از اینکه بروند دنبال دلایل ترور 

بگردند دنبال مسائل سیاسی اطراف آن بودند
*از زمان حادثه ورود مشــکوک به دفتر مجمع دنبال این بودند که محافظین آیت الله 
هاشــمی را عوض کنند، دلیل شان هم این بود که آنها به سن بازنشستگی رسیده اند و 

باید جابه جا شوند،
*آیت الله هاشــمی از تغییرات تیم حفاظت رضایت نداشتند، حتی درباره این موضوع با 

رهبری هم صحبت کردند،
*رهبری دستور داده بودند محافظان آیت الله هاشمی تغییر نکنند،

*یکی از ایرادها به ماجرای فوت آیت الله هاشمی این است که تیم حفاظت ایشان تیم 
درجه یک بود و همیشه باید آمبولانس با تجهیزات کامل همراه تیم باشد،

*انتظار برای رسیدن آمبولانس اهمال تیم حفاظت است،
*معمولًا رسم بر این بود که محافظین زمانی که آیت الله هاشمی شنا می کردند داخل 

استخر نمی رفتد ولی پشت در حضور داشتند،

*آیت الله هاشمی هیچ جای دیگری جز موقعی که شنا می کردند تنها نبودند،
*با تمام رسیدگی هایی که انجام شــده هنوز نمی توانیم بگوییم که نه دلیلی بر کشته 

شدن آیت الله هاشمی داریم و نه دلیلی بر عدم کشته شدن ایشان،
*نمی توانیم با استدلال قوی بگوییم که آیت الله هاشمی توسط یک گروهی کشته شدند 

یا توسط گروهی کشته نشدند،
*پزشکان می گویند آب در ریه آیت الله هاشمی نبوده و پاسدارها می گویند ایشان کمی 

نبض داشته است،
*دکتر احیا می گفت ایشان موقعی که رسید تقریباً هیچ نبض و علائم حیاتی نداشته که 

این »تقریباً« لغت مشکوکی است،
*دکترها از من اجازه گرفتند و گفتند می خواهیم عملیات احیا را تمام کنیم، تا من اجازه 

نمی دادم عملیات احیا را ادامه می دادند،
*بعد از اولین جلسه پزشکی مشخص شد سیاست نظام و حاکمیت این است که فوت 

آیت الله هاشمی طبیعی است و هنوز هم این سیاست ادامه دارد،
*گفته می شــود خانواده اجازه کالبدشــکافی نداده، در صورتی که این موضوع نه با ما 

مطرح شد و نه ما درخواستی کردیم،
*مراسم تشییع باشکوهی با حضور مردم انجام شد و مردم واقعاً سنگ تمام گذاشتند،

*تا زمان حادثه پلاسکو مسائل فوت آیت الله هاشمی در خبرها بود، از آن به بعد اخبار به 
حادثه پلاسکو اختصاص یافت و صداوسیما کاملًا از آیت الله هاشمی جدا شد،

*به آقای سیف اللهی ]مسئول تیم تحقیق در شورای امنیت[ گفتم تحقیق درستی نشده 
و آنچه شده سطحی و برای این است که بگویند در حال تحقیق هستند،

*ایرادمان این بود که محافظین از همان ابتدا باید بازجویی شــوند که چرا آمبولانس 
نبوده است؟

*بعد از فوت آیت الله هاشمی کسی به محل فوت او نرفته بود و نگذاشتند فیلم های باغ 
و استخر را ما هم ببینیم،

*برای بازبینی فیلم های باغ و اطراف اســتخر رفتم، مســئولی که آنجا بود گفت من 
نمی توانم فیلم ها را برگردانم که شما آنها را ببینید،
*به هیچ وجه مساله کالبدشکافی با ما مطرح نشد،

*این احساس در من نبود که آیت الله هاشمی را زیر تیغ کالبدشکافی بگذارم،
*نیروهای امنیتی روی این مساله حساس بودند که شما چرا دنبال شهیدسازی از فوت 

آیت الله هاشمی هستید؟
*نیروهای امنیتی می گفتند حساسیتی که شما به خرج می دهید، صحیح نیست و چیزی 

جز تضعیف نظام را به دنبال نخواهد داشت،
*موضوع رادیواکتیو به یکباره از سوی آقای شمخانی مطرح شد و چون به فاطی گفته 

بودند او هم در مکان های مختلف مطرح کرد،
*شاید اگر موضوع رادیواکتیو را به من می گفتند با سیاست تر و کیاست تر با آن برخورد 

می کردم،
*اطلاعاتی ها می گفتند موضوع رادیواکتیو بیخود و الکی است،

*خودمان سعی کردیم آزمایشــاتی انجام بدهیم تا مطمئن بشویم به خاطر رادیواکتیو 
بلایی سر مادرم نمی آید،

*بعد از آزمایش گفتند اینها عادی است و اعداد درستی نیست، بنابراین موضوع از نظر 
ما انحرافی فرض شد،

*آیت الله هاشمی اواخر عمرشان از اینکه اسکورت بشوند و رفت وآمد زیاد باشد گله مند 
بودند و می گفتند دلیلی ندارد این همه ماشین در خیابان راه بیندازیم،

*بودن آمبولانس در محل مجمع خیلی مهم اســت، چون اعضای مجمع کهنســال 
هستند و آقای توسلی هم همانجا دچار سکته شدند،

*ما دنبال تنبیه کسی نبودیم، دنبال این بودیم که واقعیت روشن شود،
*نمی توانیم بگوییم پرونده فوت آیت الله هاشــمی مختومه اســت، چون آقای روحانی 

گزارش را به شورای امنیت برگشت زده است.
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امام جمعه بجنورد: 
مهارت پاسخگویی به شبهات در 

طلاب تقویت شود
 نماینــده ولی فقیه در خراســان شــمالی و امام جمعه 
بجنورد گفــت: طلاب و مبلغان برای پاســخگویی به 
شــبهاتی که در جامعه مطرح می شوند باید از دانش و 

علم کافی برخوردار شوند و در این زمینه تلاش کنند.
حجت الاســلام رضا نــوری در گردهمایی ائمه جمعه 
خراسان شمالی با بیان روایتی از حضرت علی)ع( اظهار 
داشت: به گروهی از شــیعیان که علم و دانشی را عطا 
کرده ایم باید افرادی را که با دین آشنا نیستند را آگاه و 

از آنها حمایت فکری کنند.
وی تبلیغ را مهمترین رســالت طلاب ذکر کرد و افزود: 
افرادی که در جامعه بعنوان مســتضف فکری تلقی می 
شــوند و در برابر هر شــبهه ای ضعف نشان می دهند 
را بایــد از ظلمت خارج کرد و در احادیث داریم که این 
شیعیان ناجی در آخرت با تاجی از نور ظاهر می شوند.

حجت الاســلام نوری عنوان کرد: برای اینکه در این 
گروه قرار گیریــم نیاز به ابزارهایی اســت که باید در 
زندگی دنیوی کســب کنیم و علم و دانش کافی در هر 

زمینه ای از شاخصه های شیعیان مومن است.
وی خاطرنشان کرد: همه افراد دانش و علم پرور وظیه 
دارند تا در مقابل شــبهات روشنگری و آگاهی بخشی 

کنند.
نماینده ولی فقیه در خراسان شمالی ادامه داد: همچنان 
که دانش و ســطح تحصیلات مردم رشد کرده؛ درجه 
شبهات نیز پیچیده و سخت شــده است، بنابراین باید 
بیش از گذشــته با کســب علم و دانش در حوزه های 

مختلف ورود کرد تا به شبهات پاسخ داد.
وی افزود: روشــنگری زمانی ایجاد می شــود که اکثر 
مردم، روحانیت را بعنوان یک عالم بپذیرند بنابراین این 
قشــر باید آگاه باشد که اشتباهی نکند تا جایگاه معنوی 

خود را از دست ندهد.
امام جمعه بجنورد؛ تقوی را  شــرطی دیگر برای مقابله 
با شبهات دشمنان عنوان کرد و گفت: کسی که تقوی 
نداشــته باشــد نمی تواند در دل و قلب مردم تاثیرگذار 

باشد.
وی ادامه داد:  دشمنان همواره دنبال فرافکنی فرهنگی 
هستند و عیب نداشته را ترویج می دهند اگر راوی شیعه 
دارای تقوا  و تواضع در اوج داشــته باشد به راحتی این 

دسیسه را نابود می کند.
امام جمعه بجنورد ادامه داد: مردم از امام جمعه، روحانی 
و مربی خودشیفته فرار می کنند و باید با مردم صمیمی 

و رفیق باشیم تا بتوانیم راه ولایت را ادامه دهیم.
وی با بیان اینکه خداوند رفتار درســت را از انسان می 
خواهد، گفت: اگر روحانیت توانسته آبرو و احترامی را از 
مردم کسب کند باید نسبت به پاسخگویی به دشمنان و 
شبهات جامعه آگاه باشد و با علم و دانش با این دسیسه 

ها مقابله کند.

۱.۵ درصد از جمعیت فعال زنان 
خراسان شمالی معتاد هستند

 دبیر شــورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر خراسان 
شــمالی گفت: ۱.5 درصد از جمیعت فعال زنان در این 

استان معتاد هستند.
آیتی در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد: متاسفانه بیشتر 
بانوان معتاد در این استان به مواد مخدر صنعتی اعتیاد 

دارند.
وی افــزود: اغلب افراد بانوان معتاد در این اســتان در 

فاصله سنی 25 تا ۴0 سال قرار دارند.
آیتــی ادامه داد: متاســفانه تصورات غلطــی که میان 
تعدادی از بانوان وجــود دارد از قبیل اینکه مواد مخدر 
صنعتی موجب تناسب اندام می شود، آن ها را به سوی 

استعمال این مواد می کشاند.
وی تصریح کرد: از سوی دیگر استفاده آسان این مواد 
نسبت به مواد مخدر ســنتی از دیگر عواملی است که 

زنان معتاد تمایل به استفاده از این مواد داشته باشند.
این مقام مسئول خاطرنشان کرد: متاسفانه بیشتر زنان 
معتاد در این استان جزو افراد آسیب پذیر و یا از خانواده 

های آسیب پذیر جامعه بودند.
گفتنی است در خراسان شمالی ۴0 هزار معتاد شناسنامه 

دار وجود دارد.

استاندار خراسان شمالی: 
دستگاه های دولتی به اردوهای 

راهیان نور کمک کنند
 اســتاندار خراسان شــمالی گفت: تمامی دستگاه های 
دولتــی و غیردولتی اســتان بدون هیــچ تردیدی به 
اردوهای معنوی راهیان نور کمک کنند تا مردم خاطره 

خوشی از این اعزام ها داشته باشند.
محمدرضا حسین نژاد در جلســه پشتیبانی راهیان نور 
خراسان شمالی اظهار داشــت: ردیف مالی لازم برای 
اردوهای راهیان نور در دســتگاه هــای دولتی تعریف 
نشده است و این مراسم همواره با شور و خواست مردم 
بســیجی برگزار می شود و امسال نیز این روند مردمی 

ادامه دارد.
وی تصریح کرد: تمامی دســتگاه های دولتی خراسان 
شــمالی کمبودهای مالی و سخت افزاری خود را برای 
اردوهای راهیان نــور اعلام کنند و در مدت یک هفته 
هماهنگی های لازم برای اجرای مراســمی باشــکوه 

انجام شود.
اســتاندار خراســان شــمالی افزود: اداره کل آموزش 
و پرورش نیز همچون گذشــته با سیاســت های لازم 
هماهنگی داشــته باشــد تا اعزام دانش آموزان دختر و 

پسر بدون هیچ کم و کاستی انجام شود.
وی اردوهای راهیان نور را مانوری برای آمادگی رزمی 
دانش آموزان دانســت و گفت: مناطق عملیاتی جنوب 

یادآور 
طبــق پیش بینی هــای فرمانده ســپاه جوادالائمه)ع( 
خراسان شــمالی؛ امســال 2 هزار نفر از این استان در 
قالب اردوهای راهیان نور بــه مناطق عملیاتی جنگی 

سابق در جنوب کشور اعزام می شوند.

معضل وضعیت نامناسب دفنگاه 
زباله در بجنورد

گروه خبر/الهام آقایی
 معاون عمرانی فرماندار بجنورد گفت: عدم رعایت 
ضوابط و وضعیت نامناســب دفنگاه زباله در بجنورد 
، شهر بجنورد و آبادیهای اطراف را با معضل بزرگ 

بهداشتی مواجه نموده است.
 مهندس خودنیا در گفتگو با خبرنگار ما در خصوص 
دفنگاه زباله در باباموسی و وضعیت بهداشتی منطقه 
اظهارداشــت: دفنگاه زباله در بابا موســی و محل 
دپوی نخاله های ســاختمانی در کنار گذر شــمالی 
متاســفانه وضعیت نامناســب دفنگاه زباله و عدم 
رعایت ضوابط، شهر بجنورد و آبادیهای اطراف را با 
معضل بزرگ بهداشتی مواجه نموده که جان انسانها 

را در معرض آسیب قرار داده است.
معاون عمرانی فرماندار بجنورد افزود: به دود ناشی 
از ســوختن زباله ها و لاستیکهای فرسوده در کنار 
هجوم هزاران پرنده و حشرات موذی و بعضا انتقال 

آن به شهر سلامت شهروندان را تهدید می کند .
خودنیــا تصریح کرد: تعیین تکلیف هرچه ســریعتر 
کارخانه کمپوســت در مکان فعلی و یا تغییر مکان 
آن میتواند در کاهش مخاطرات خصوصا برای اقشار 

آسیب پذیربسیار موثر باشد.
وی افزود: بــا رعایت فرهنگ شــهروندی در جدا 
ســازی زباله تر در مبدا ،دفن مناسب زباله، نظارت 
موثر دستگاههای متولی در رعایت دستورالعملها و 
استفاده هرچه کمتر از پلاستیک به عنوان ماده ای 
ناسازگار با محیط زیســت میتوان سلامت وهوای 

پاک را به شهر و شهروندان هدیه داد.

استاندار خراسان شمالی:
کم آبی یکی از مشکلات 

خراسان شمالی برای تعریف 
صنعت جدید است

استاندار خراسان شمالی گفت: مسئله کم آبی یکی 
از مشــکلات اســتان برای تعریف صنعت جدید در 
اســتان است که حل این مشــکلات مستلزم ارائه 

راهکارهای دستگاه های تخصصی است.
  محمدرضا حسین نژاد، اســتاندار خراسان شمالی 
در دیدار مدیران زیر مجموعه وزارت صنعت،معدن 
و تجارت در اســتان با بیان اینکه سهم آب مصرفی 
صنعت اســتان دو درصــد و پایین تــر از میانگین 
کشــوری اســت، گفت: مســئله کم آبــی یکی از 
مشکلات استان برای تعریف صنعت جدید در استان 
است که حل این مشکلات مستلزم ارائه راهکارهای 

دستگاه های تخصصی است.
حســین نژاد بر ارائه راهکارهای جدید برای جذب 
سرمایه گذار تاکید کرد و گفت: امروز باید کار کردن 
محور ارتباطی ما با مردم باشد و سازمان صمت می 
توانــد یکی از بازوان قوی بــرای تحقق این هدف 

باشد.
وی بــا تاکید بر ایجاد بســترهای لازم برای جذب 
ســرمایه گذار در اســتان، افزود: امکانات، بازگشت 
ســرمایه و سود بیشتر از ملاک های حضور سرمایه 
گذار در یک منطقه است و باید تلاش کنیم با ارائه 
راهکارهای کارشناسی و تخصصی این موارد را در 

استان بسترسازی کنیم.
وی با بیان اینکه سهم آب مصرفی صنعت استان دو 
درصد و پایین تر از میانگین کشــوری است، گفت: 
مسئله کم آبی یکی از مشکلات استان برای تعریف 
صنعت جدید در استان است که حل این مشکلات 
مستلزم ارائه راهکارهای دســتگاه های تخصصی 

است.
 وی افزود: در بحث صادرات برون مرزی باید رایزن 
های اقتصادی ما نیازهای بازار کشورهای همسایه 
را شناســایی و تولیدکنندگان اســتان این کالاها را 

تولید کنند.
 حســین نژاد در بخش پایانی سخنان خود با اشاره 
به منویات مقام معظم رهبری در ســفر به خراسان 
شمالی به عنوان نقشه راه توسعه استان، گفت: تنها 
شعار فرش قرمز پهن کردن برای سرمایه گذار نمی 
تواند موجب جذب سرمایه گذار و توسعه شود و باید 
تلاش کنیم با بهره مندی از مزیت ها و داشته های 

استان مسیر توسعه را هموار کنیم.

رئیس شورای شهر بجنورد:
حکم مشاور بانوان شهردار بجنورد 

لغو شد
رئیس شــورای اسلامی شــهر بجنورد از لغو حکم 

انتصاب مشاور بانوان شهردار مرکز استان خبر داد.
جمشــید عین بیگی در گفت و گو با ایســنا با بیان 
اینکــه در مکالمــه ای تلفنی با شــهردار بجنورد، 
نارضایتی از صدور حکم مشــاور بانوان را به خاطر 
وجود نســبت خویشــاوندی اعلام کــردم، افزود: 
شــهردار بجنورد اعلام کرد کــه حکم این انتصاب 

لغو شده است.
وی گفــت: امروزه فضای عمومــی جامعه پذیرای 
انتصابات فامیلی نیســت؛ اگرچه آن فرد توانمندی 

بالایی داشته باشد.
وی تاکید کرد: باید بیش از پیش مراقب حواشی کار 
و هزینــه هایی که به مجموعه آبروی نظام تحمیل 

می شود، باشیم.
عیــن بیگی ادامه داد: بــه توانمندی بانوی انتخاب 
شــده به عنوان مشــاور امور بانوان در چهره یک 
فرهنگــی با ســابقه، با برنامه و آشــنا به مســائل 
اجتماعی اذعان داریم اما به خاطر خویشاوندی وی 
با شــهردار بجنورد، بازخوردهای نامناسب و احترام 
بــه افکار عمومی و مردم فهیم شــهر بجنورد، طی 
نامه ای مکتوب مراتب نگرانی شورای شهر نسبت 
به این موضوع و ضــرورت تجدید نظر در تصمیم، 

ابلاغ شد.

خبر خبر

ــه  ــه اینک ــاره ب ــا اش ــژاد ب ــین ن ــا حس محمدرض
ــزو  ــد ج ــاد درآم ــاظ ایج ــه لح ــمالی ب ــان ش خراس
ــزود:  ــرار دارد، اف ــور ق ــر در کش ــای آخ ــتان ه اس
ــا اعتبــارات محــدود اســتانی، توســعه رقــم نمــی  ب
ــا بهــره  ــن باشــد کــه ب ــد تــلاش برای خــورد و بای
منــدی درســت از قابلیــت هــای اســتان قــوی تــر 
از گذشــته کار کنیــم و ســطح درآمــد اســتان را بــالا 

ــم. ببری
 محمدرضــا حســین نــژاد، اســتاندار خراســان 
ــم  ــن تکری ــروز در آیی ــر دی ــش از ظه ــمالی پی ش
ــان  ــتان خراس ــهدا در اس ــران ش ــادران و همس م
شــمالی اظهــار داشــت: جنــگ در ایــام دفــاع 
مقــدس، بــه خاطــر نــان و معیشــت نبــوده اســت، 
ــا، مســائل  ــلای ارزش ه ــظ و اعت ــرای حف بلکــه ب

ــت. ــوده اس ــی ب ــی و ایمان دین
وی بــا اشــاره بــه اینکــه بایــد مراقبــت کنیــم کــه 
دشــمنان راه و مســیر شــهدا را بــا توطئــه به ســمت 
ــا  ــه داد: قطع ــد، ادام ــوق ندهن ــادی س ــای م نیازه
ــر و  ــر صب ــئولان در براب ــای مس ــات و کاره اقدام

ــواده هــای شــهدا کوچــک اســت. ــاری خان بردب
ــام  ــرد: نظ ــه ک ــمالی اضاف ــان ش ــتاندار خراس اس
جمهــوری اســلامی ایــران بــه برکــت حضــور مقــام 

ــری و دلســوزان نظــام مســیر حرکــت  معظــم رهب
ــدا کــرده اســت. خــود را پی

وی بــا اشــاره بــه اینکــه تــا زمانــی کــه بــه ارزش 

ــازان  ــهدا و جانب ــون ش ــت خ ــی و حرم ــای دین ه
ــه ای  ــد و توطئ ــچ تهدی ــاد داشــته باشــیم، هی اعتق
نمــی توانــد بــه نظــام جمهــوری اســلامی آســیب 
برســاند، گفــت: بایــد بدانیــم اگــر امــروز ایــران بــا 
اقتــدار پــای میــز مذاکــرات حضــور دارد بــه واســطه 
ــام  ــات مق ــردم و منوی ــور م ــدا، حض ــه خ ــان ب ایم

معظــم رهبــری اســت.
نماینــده عالــی دولــت در اســتان خراســان شــمالی 
در بخــش دیگــر ســخنان خــود بــا اشــاره بــه اینکــه 
ــزو  ــد ج ــاد درآم ــاظ ایج ــه لح ــمالی ب ــان ش خراس
ــزود:  ــرار دارد، اف ــور ق ــر در کش ــای آخ ــتان ه اس
ــور و  ــلای کش ــرای اعت ــد ب ــی بای ــر جایگاه در ه
ــی از  ــخگوی بخش ــا پاس ــرد ت ــلاش ک ــتان ت اس

ــیم. ــران باش ــهدا و ایثارگ ــای ش ــانی ه جانفش
حســین نــژاد خاطرنشــان کــرد: بــا اعتبــارات 
محــدود اســتانی، توســعه رقــم نمــی خــورد و بایــد 
تــلاش برایــن باشــد کــه بــا بهــره منــدی درســت 
ــته کار  ــر از گذش ــوی ت ــتان ق ــای اس ــت ه از قابلی

ــم. ــالا ببری ــتان را ب ــد اس ــطح درآم ــم و س کنی

استاندار خراسان شمالی :

با اعتبارات محدود استانی، توسعه رقم نمی خورد

 کلاغ ها گویا شــهر را تســخیر کــرده اند و این 
پرنــدگان چنــان هیاهــوی در شــهر بجنورد و 
بخصوص در خیابان هــا راه انداخته اند که برخی 
از شــهروندان می گویند حتی حاضرند برای رفت 
و آمد در پیاده روهــا و در امان ماندن از فضولات 

کلاغ ها از چتر استفاده کنند.
 درختان چنار سطح شهر بجنورد سالهاست مامن 
کلاغهایی شده اند که هیاهوی آنها علاوه بر این 
که سپیده دمان خواب از سرمردم می پراند مبلمان 
شهری وخودروها را نازیبا و عابران پیاده را نیز ذله 
کرده است و گاه شــاهد رفت و آمد خودرو هایی 
هستیم که دقیقه ای چند در خیابان پارک و سپس 

با فضولات کلاغ ها پوشانده شده است.
در ســال های اخیر جمعیت این پرنده در ســطح 
شــهر بجنورد افزایش یافته اســت به نوعی که 
تمامی درختان مرکز شهر بجنورد که شامل انواع 
چنارها هســتند به محلی برای استراحت شبانگاه 
این پرنده تبدیل شــده و هیاهــوی این پرندگان 

مردم و بازاریان را حیرت زده کرده است. 
 کلاغ ها از خانواده کلاغ سانان هستند، این خانواده 
بیش از ۱20 گونه اند که در سراسر جهان پراکنده 
شــده اند، این پرندگان همه چیزخوار هستند، پیدا 
کردن غذا شاید یکی از کمترین دغدغه  آنها تلقی 
می شــود، کلاغ ها از خوردن حیوانات مرده و زباله 
نیز ابایی ندارند و آنها این توانایی را دارند که برای 
پیدا کردن غذا از ابزارهای به خصوصی اســتفاده 

کنند.
برخــی از شــهرها باتوجه به وضعیت نامســاعد 
محیط زیســتی که دارند، هر روز شاهد مهاجرت 
کلاغ ها در خود هســتند و این نشان از نبود رفتار 
مناسب شهروندی از ســوی مردم و ریختن زباله 
ها به جوی ها و خیابان ها اســت که باعث رشد 
تعداد کلاغ ها، سگ، گربه و موش ها شده است، 
همچنین نبود مدیریــت صحیح زباله ها نیز یکی 
از عوامل تکثیر برخــی از حیوانات از جمله کلاغ 

ها است.
یکی از شاخص ترین ویژگی  کلاغ ها این است که 
در هر زیســتگاهی از مناطق سرد و یخ زده گرفته 
تا کوهســتان ها، دشت ها، مزارع، علفزارها و حتی 

شهرها می توانند زندگی می کنند.
اما وجود کلاغ ها در ســطح شــهر بجنورد بیشتر 
به علت وجود درختان تنومند چنار اســت که این 
پرندگان را بیشتر به خود جذب می کند و به محلی 

امن برای استراحت تبدیل شده است.
یکی از شهروندان بجنوردی که در خیابان شهید 
بهشــتی زندگی می کند گفت: در چند سال اخیر 
شــاهد مهاجرت کلاغ ها به سطح شهر بوده ایم 
که البته امســال از نظر تعداد از افزایشــی زیادی 

برخوردار بوده است.
علی اکبــر باقرزاده افزود: دســته هــای بزرگی 
از کلاغ همزمــان بــا غروب آفتــاب از باغ ها و 
روســتاهای اطراف وارد سطح شهر می شوند که 
معمولا با ســر و صدای زیادی نیز همراه هستند 
که آلودگی زیادی نیز  ایجاد می کنند سطح شهر 
بویژه مبلمان شهری آلوده از فضولات آنان است.

وی اظهار داشت: دسته های کلاغ پس از گذران 
شب صبح زود دوباره با سر و صدای زیاد به باغ ها 
و روســتاهای اطراف می روند به نوعی که بیشتر 

با صدای این پرندگان از خواب بیدار می شویم.
یکی از بازاریان بجنورد بــا بیان اینکه هم اینک 
تعداد کلاغ ها و زاغ ها در ســطح شــهر بســیار 
افزایش یافته اســت گفت: افزایش این پرنده ها 

موجب آلودگی سطح شهر شده است.
امیرعلی عفتی که در خیابان مرکزی شهر بجنورد 

یک واحد تجاری دارد افــزود: صندلی و یا جعبه 
هایــی  را در کنار مغازه می گــذارم کلاغ ها آنها 
را کثیف کــرده اند این در حالی اســت که حتی 
برخی از شــهروندان اخیرا حتی جرات پیاده روی 
در برخی از مســیرهای شهر به ویژه مرکز شهر را 
نیز ندارند چرا که سر و صورت و لباس های آنان 

آلوده خواهد شد.
وی افزود: هر روز اول صبح تمامی فضولات این 
پروندگان را تمیز می کنم اما باز هم اطراف مغازه 

چهره بسیار زشتی به خود می گیرد.
یک دانش آموخته حوزه محیط زیست گفت: زیاد 
و کم شــدن جمعیت پرندگان دلایل مختلفی از 
جمله تغذیه، ورود گونه های مهاجم، تغییر اقلیم، 
شــکار، تغییر مدیریت شهری، نبودن فضای امن، 

گرم شدن هوا و آلودگی هوا  دارد.
مهدی رحمانــی در گفت و گو بــا خبرنگار ایرنا 
افزود: مولفه هایی مانند آب، غذا، پناه و امنیت تاثیر 

مستقیمی بر تکثیر یا کوچ پرندگان دارد.
وی اظهار داشــت: بیشــتر باغ های اطراف شهر 
بجنورد تخریب شــده اند و دیگــر فضایی برای 
پرندگان باغی نمانده اســت و این اتفاق منجر به 
کوچ اجبــاری برخی از پرندگان و کاهش جمعیت 

برخی از گونه ها شــده اســت که در نقطه مقابل 
گونه های دیگــر مانند کلاغ ها، زاغ ها، مرغ مینا با 

خالی شدن میدان رقابت رو به افزایش هستند.
رحمانی افزود: یکی دیگر از دلایل افزایش کلاغ 
کمبود دشــمن طبیعی آنان از جمله جغد، عقاب و 

شاهین است که در آسمان کمتر دیده می شود، 
وی گفت: تامین غذا همه جای دنیا، برای جانداران 
کار سختی اســت اما این امر برای کلاغ مشکلی 
نیست چرا که موجودی همه چیزخوار است و عیب 

و عارش نمی آید که نوک به همه چیز بزند.
رحمانــی اظهــار داشــت: کلاغ ها معــروف به 
مرده خواری، زباله گردی هســتند برای همین هر 
جایی که مرکز دپوی زباله باشــد، سر و کله  شان 
پیدا می شــود اما از ســوی دیگر کلاغ است که 
ناپاکی ها را از روی زمین می خورد و زمین را پاک 
نگه می دارد اما در چند ســال اخیر مهاجرت دسته 

جمعی کلاغ ها را به شهر بجنورد شاهد هستیم.
وی افزود: کلاغ ها هر روز دســته جمعی از محل 
زندگی شــان به محل کارشــان پرواز می کنند، از 
صبح تا شــب کار می کنند و دوباره شــب برای 
استراحت به محل زندگی بر می گردند، هم اینک 
به عنوان مثال کلاغ ها در بجنورد هر روز از داخل 
شهر مهاجرت می کنند و به خارج از شهر می روند 
در زمان تاریکی هوا به شــهر برمی گردند و روی 

درختان بلند استراحت می کنند.
این کارشــناس محیط زیســت اظهار داشت: در 
برخی از شهرها مهاجرت کلاغ ها برعکس است 
این پرندگان برای یافتن غذا در روز وارد شــهرها 

می شوند و شب به محل اصلی زندگی که باغ ها 
و روستاهای اطراف است بر می گردند، در روز هر 
جایی که مرکز دپوی زباله ها باشــد کلاغ ها برای 
تغذیــه به آنجا می روند اما در بجنورد این موضوع 

برعکس است.
وی گفت: این مســئله امری طبیعی اســت و در 
زمســتان کلاغ هایی مانند کلاغ سیاه و زاغی به 
عنوان مهاجر وارد شــهر می شوند که تعدادشان 

زیاد است.
رحمانــی با اشــاره به افزایش تعــداد کلاغ ها در 
سطح شهرها اظهار داشت: طبق مشاهدات، تعداد 
کلاغ ها نسبت به قبل افزایش یافته است که نبود 
دشمن طبیعی در شهر می تواند از مهم ترین دلایل 
این وضعیت باشد. در شرایط طبیعی در پی کاهش 
قدرت جســمی کلاغ ها به علت نبود تغذیه کافی، 
پرندگان شــکاری آن ها را شــکار می کنند اما در 

شهرها دشمنی برای کلاغ ها وجود ندارد.
رحمانی افزود: هر تغییــری در جمعیت جانداران 
می تواند تبعاتی برای محیط زیست به دنبال داشه 
باشد، وقتی تعداد کلاغ ها و جانوران دیگر زیاد می 
شود، تعادل اکولوژیک به هم می خورد و بر زندگی 

دیگر جانداران هم تاثیر می گذارد.

وی گفــت: در صورت افزایــش جمعیت کلاغ ها، 
آن ها می توانند به جایگاه های لانه گزینی ســایر 
پرندگان تعرض کنند و یا رقیب تغذیه آنان شــوند 
بنابرایــن هرچیزی که از حــد و اندازه معین خود 
بیشتر شــود موجب تغییر کل سیستم اکولوژیک 

می شود.
این دانش آموخته رشــته محیط زیســت با بیان 
اینکــه جمعیت کلاغ زاغی ها بایــد با روش های 
علمی کنترل شود اظهار داشت: در این زمینه باید 
مطالعاتی انجام شــود و در عین حال کلاغ زاغی  
که گونه ای از پرندگان شهری است که به دلایل 
مختلف رشد جمعیتی پیدا کرده که باعث نگرانی 
برخی فعالان محیط زیســت شده. اما واقعیت این 
است که صورت مســاله چنین ساده و یک خطی 

هم نیست و ابعادِ پیچیده تر و گسترده تری دارد.
وی افزود: ایــن پرنده ها قاتل تخم دیگر پرندگان 
هستند و به نوعی افزایش جمعیت آنان مترادف با 

کاهش  جمعیت سایر پرندگان است.
وی اظهار داشــت: دشــمنان طبیعی کلاغ شامل 
جغد، شــاهین ، عقاب و سایر پرندگان شکاری در 
طبیعت کم شده اند به همین جمعیت این گونه از 

پرندگان نیز افزایش یافته است.
 کلاغ زاغی را بشناسیم

کلاغ زاغی یکی از هوشــمندترین جانداران روی 
زمین اســت، او خطر را به خوبــی حس می کند، 
نترس اســت و انعطاف زیادی در شرایط مختلف 
جغرافیایی و اقلیمی از خود نشان می دهد. لانه های 
خود را بدون سقف در ارتفاعات درخت های بلند و 

غیر قابل دسترسی می سازند.
عــلاوه بر این، خــودش یکی از شــکارچی های 
حرفه ای بــوده و به جوجه هــا و تخم های دیگر 
پرندگان در بزنگاه هایی کــه فرصت بیابد، حمله 

می کند. 
در ایران ۱0 گونه کلاغ وجود دارد که شــامل دو 
گونه غــراب، کلاغ ابلق، کلاغ ســیاه که تقریبا 
مهاجــر اســت و در اراضی کشــاورزی از کرم و 
حشرات و دانه ها تغذیه می کند، کلاغ نوک سرخ و 
نوک زرد که بیشتر در کوهستان ها دیده می شوند، 

کلاغ گردن بور که بسیار کمیاب است.
زاغی ها در شمار پاک کننده های طبیعت از ضایعات 
متعفن بوده و در کنترل جمعیت آفاتی چون ملخ ها 

و سایر حشرات بسیار کارکردی مثبت دارند. 
معــاون فنــی اداره کل حفاظت محیط زیســت 
خراسان شمالی با بیان اینکه کلاغ پرنده ای فوق 
العاده باهوش و با شــعور اســت گفت: هم اینک 
کلاغ ها به علت امنیت و وجود درختان تنومند از 
روســتاها و باغ های اطراف برای استقرار در شب 
وارد شــهر بجنورد می شــوندکه کلاغ ها حتی از 

شامپانزه ها نیز باهوش تر هستند. 
حبیب لشکری در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار 
داشت: کلاغ ها در زمان استراحت در سطح شهر 
احســاس امنیت دارند به همین دلیل ترجیح می 

دهند که از روستا به سمت شهر مهاجرت کنند.
وی افزود: کلاغ ها شــب را بــر روی درختان و 
ارتفاعات امن در سطح شهر بجنورد می گذرانند و 
برای یافتن غذا در روز به ییلاقات اطراف از جمله 
دره های بازخانه، روستاهای اطراف شهر بجنورد 

برای یافتن غذا می روند.
لشــکری دلیل تجمع کلاغ در سطح شهر بجنورد 
را تنها امن بودن فضا برای اســتراحت دانست و 
گفت: در برخی از شــهرها به علت اینکه ســطح 
شهر مملو از زباله خواهد شد و همچنین زباله دان 
هایــی وجود دارد کلاغ ها بــرای یافتن غذا وارد 
شهر می شوند اما در محل مخصوص جمع آوری 
زباله در این شهر نیز حتی کلاغ های زیادی دیده 

نمی شود.
وی با بیان اینکه محیط زیست شهر بجنورد تمیز 
است اظهار داشت: انواع کلاغ به ویژه کلاغ ابلق، 

گردن بور و زاغ بیشتر به چشم می خورد.
لشکری با بیان اینکه تکنیک های خاصی از جمله 
ایجاد سر و صدا برای دور کردن کلاغ ها از سطح 
شــهر وجود دارد افزود: می توان با ایجاد صداها و 
ناامن کردن فضا کلاغ ها را از سطح شهر دور کرد 
اما این پرندگان باهوش هســتند دوباره مهاجرت 

خواهند کرد.
وی گفت: می توان با هرس درختان ســطح شهر 
فضــا را برای کلاغ ها نا امن کرد اما این درختان 
تنومند فضای شهری را بسیار تلطیف خواهد کرد 

که این اقدام نیز مناسب نیست.
وی اظهار داشــت: هم اینک کلاغ هایی که وارد 
ســطح شــهر بجنورد می شوند بیشــتر بر روی 
درختان چنار دیده می شوند حتی بر روی درختان 
کاج که متراکم هســتند به علت نبــود امنیت از 

دشمن طبیعی کمتر دیده می شوند.
معاون فنی اداره کل حفاظت محیط زیست خراسان 
شــمالی در خصوص نوع پرندگان و جمعیتشــان 

افزود: در این خصوص آماری احصا نشده است.
لشــکری با بیان اینکه شــهروندان بجنوردی با 
محیط زیست همکاری خوبی دارند اظهار داشت: 
مــردم اگر پرنــده بیماری را پیــدا کنند با محیط 
زیست تماس خواهند داشت تا خطری برای سایر 

گونه ها پیش نیاید.

گروه خبر/ الهام آقایی
رئیس اداره حفاظت و حمایت اداره کل منابع طبیعی 
و آبخیزداری خراســان شــمالی از افزایش ضریب 
حفاظتی در سطح جنگل ها، بیابان و مراتع استان با 

اجرای پروژه های حفاظتی خبر داد.
شهرام عســگری در گفت و گو با خبرنگار اتفاقیه، 
گفت: برای اجرای این پروژه حدود ۸ میلیارد و ۴00 

میلیون تومان اعتبار پیش بینی شده است.
عســگری با بیان اینکه اجرای ایــن پروژه طی بازه 
زمانی یک ساله خواهد بود، افزود: اجرای این پروژه 

در بیش از یک میلیون و ۶۴0 هزار و 2۸0 هکتار از 
جنگل، بیابان و مراتع استان در نظر گرفته شده است.
 رئیس اداره حفاظت و حمایت منابع طبیعی استان با 
بیان اینکه در سال جاری اجرای برنامه ۱۴00درسطح 
کشور درحال اجراست، افزود: استان نیز در این زمینه 
با پیش بینــی و برنامه ریزی درحال اجرای تعهدات 

استانی است.
وی اظهارداشــت: این پروژه شامل تامین و تجهیز 
نیروهای حفاظتی، تکمیل و مرمت ســاختمان های 
حفاظتی، گسترش شــبکه رادیویی و اطلاع رسانی، 

پهنه بنــدی مدیریت حریق، پیشــگیری از حریق، 
مبارزه با آفــات و بیماری ها، تامیــن و جایگزینی 
ســوخت مناســب، کمربند حفاظتی، اســتفاده از 
تکنولــوژی نوین با نصب دوربین های حفاظتی،ش 

استفاده از پهپاد است.
وی با بیــان اینکه کمربند حفاظتی بــا 29 درصد 
اثرگذاری از مهمترین پروژه محســوب می شــود، 
افزود: وزن همه پروژه ها در افزایش ضریب حفاظتی 
جنگل ها و مراتع استان یکسان نبوده و حتی میزان 
اثرگذاری در برخی از آن ها کمتر از پنج درصد است.

وی با اشاره به پیشگیری های حفاظتی، اظهارکرد: 
اســتفاده از فناوری هــای نویــن در زمینه اجرای 
ماموریت های محموله حفاظتی در ســطح اســتان 
از نکاتی اســت که باید این اداره کل به طور جدی 
به آن بپردازد.این مقام مســئول، آموزش مردم برای 
حفظ منابع عظیم طبیعی را یکی از الزامات دانست و 
تصریح کرد: اجرای این پروژه ها می تواند با افزایش 
ضریب حفاظتی در حفظ ایــن میراث طبیعی برای 
نسل آینده بسیار مهم باشد و از این طریق می توان 

برای تاثیرگذاری در بازدارندگی، الزام را ایجاد کرد.

ترس از کلاغ ها؛ اینجا برای قدم زدن چتر لازم است

ضریب حفاظتی جنگل ها و مراتع در خراسان شمالی افزایش می یابد
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دولت خودش قیمت ها را بالا می 
برد، سپس از مردم به خاطر بالارفتن 

دارایی شان مالیات می گیرد
جمهوری اســلامی نوشت: علی اکبر عرب مازار، رئیس 
سابق ســازمان امور مالیاتی کشور می گوید پاسخگوی 
اصلی لوکس شدن خانه ها و خودروها، دولت است؛ خود 
مردم که نقشــی در گران شدن خانه و خودروئی که در 

حال استفاده از آن هستند، نداشته اند.
وی معتقد اســت:این گرانی ناشــی از تورمی است که 
اراده ای بــرای کنتــرل آن وجود نــدارد. دولت، پراید 
7 میلیونــی را کرده ۱50 میلیــون تومان و حالا انتظار 
مالیات دارد؟ چرا باید مردم به خاطر گرانی که نقشی در 

آن نداشته اند، مالیات بپردازند؟!
وی افزود: من مخالف مالیات نیســتم، اما به شــرطی 
که قیمت واقعی باشــد، امروز حتــی خانه ده میلیاردی 
هم یک خانه مناســب نیســت. قیمت چنین خانه ها و 
خودروهایــی با تورم محاســبه می شــود و بعد دولت 

می خواهد از قیمت تورمی، مالیات بگیرد!

شاخص کل بورس بازهم کاهشی شد
در حالی که روز گذشته شاخص کل بورس اوراق بهادار 
با کاهش ۱۱ هزار و ۶۳0 واحدی معادل 0.۸7 درصدی 
به یک میلیون و ۳22 هزار و ۶۳۴ واحد ســقوط کرد؛ 
حال در معاملات امروز و در لحظه انتشــار این پیمانه، 
نماگر کل بورس با افت بیش از ده هزار واحدی مواجه 

شده است.

ارزش سهام عدالت هر روز کمتر از 
دیروز!

در پایان معاملات دیروز بازار سهام، ارزش سهام عدالت 
به ۱0 میلیون و ۳۳9 هزار و ۴2۳ تومان رسید که نسبت 
به روز معاملاتی گذشــته 0.۸ درصــد معادل ۸0 هزار 
و ۶5۱ تومان کاهش داشــت. با احتساب این موضوع، 
ارزش ۶0 درصــد قابل فروش ســبد 5۳2 هزار تومانی 
ســهام عدالت به ۶ میلیــون و 20۳ هزار و ۶5۳ تومان 

رسیده است. / 
  

افزایش نرخ ویزیت پزشک فوق 
تخصص به 3۰۰هزار تومان

اخیرا مدیرکل روابط عمومی ســازمان نظام پزشــکی، 
جدولی را با عنوان »بهای تمام شده خدمات تشخیصی 
و درمانی در ســال ۱۴0۱« در صفحه اینســتاگرامش 
منتشر و اعلام کرده که  طی بررسی هایی، قیمت تمام 
شده خدمات از سوی ســازمان نظام پزشکی احصاء و 
برای معاون ریاست جمهوری و رییس سازمان برنامه و 
بودجه ارسال شده است. طبق این جدول تعرفه ویزیت 
پزشــک عمومی در ســال ۱۴00، 527 هزار ریال بوده 
است، در حالی که قیمت تمام شده این خدمت در سال 
۱۴00 بالغ بر ۱.۳۱۸.۸۱9 ریال بوده و در نتیجه اختلاف 
تعرفه فعلی با بهای تمام شــده این خدمت، ۱50 درصد 
بوده است؛ بنابراین، هم ســازمان نظام پزشکی بهای 
تمام شده ویزیت پزشک عمومی را در سال ۱۴0۱ بالغ 
بر ۱.۸۴۶.۳۴7 ریال محاســبه و اعلام کرده است که 
اختلاف بهای تمام شــده ۱۴0۱ نسبت به سال ۱۴00، 
۴0 درصد برآورد شــده اســت. همچنین تعرفه ویزیت 
پزشک متخصص در سال ۱۴00، ۸00 هزار ریال بوده 
است، در حالی که بهای تمام شده این خدمت در سال 
۱۴00 بالغ بر ۱.75۳.52۶ ریال بوده و در نتیجه اختلاف 
تعرفه فعلی با بهای تمام شــده این خدمت، ۱۱9 درصد 
بوده اســت. بر همین اساس هم سازمان نظام پزشکی 
بهای تمام شــده  ویزیت پزشک متخصص را در سال 
۱۴0۱ بالغ بر 2.۴5۴.9۳7 ریال محاســبه و اعلام کرده 
است که اختلاف بهای تمام شده ۱۴0۱ نسبت به سال 
۱۴00 در این خدمت، ۴0 درصد برآورد می شود. /ایسنا

واکنش غیرمستقیم وزیر نفت به 
صحبت همتی

عبدالناصر همتی رئیس سابق بانک مرکزی روز گذشته 
در پیام تصویری که از وی منتشــر گردید، در واکنش 
به اظهارات اخیر رئیــس جمهور از آمار صادرات اعلام 
کرد: »اعلام شــد که صادرات کشــور ۴0 درصد رشد 
داشته اســت، اما به جزئیات اشــاره نشده است که به 
نظر می رســد، منظور نسبت به ســال گذشته بوده و از 
ایــن نظر که تأثیر تحریم های ظالمانه کم شــده، خبر 
امیدبخشی اســت. اما در ســال 202۱ نسبت به سال 
2020 قیمت جهانی نفــت و فرآورده های نفتی چیزی 
بیش از ۶0 درصد رشــد داشته است، بنابراین اگر هیچ 
تلاشــی هم نمی کردیم، قاعدتاً با صادراتی که در سال 
گذشته داشتیم، می توانستیم نزدیک به ۶0 درصد رشد 
درآمد داشته باشیم؛ بنابراین سؤال من از دولت سیزدهم 
این است که سهم دولت در خنثی سازی تحریم ها به چه 

میزان بوده است.«
همتی در این پیام تصویری در حالی آمار رئیس جمهور 
از صادرات را زیر ســوال می برد که ظاهرا به درســتی 
اظهارات آقای رئیسی را نخوانده یا نشنیده است. آنچه 
آقای رئیسی در خصوص افزایش ۴0 درصدی صادرات 
بیان کرده اند، مربوط به افزایش حجم صادرات اســت، 

نه ارزش آن که متاثر از رشد قیمت جهانی نفت باشد.
امــروز هم آقای اوجی وزیر نفــت در پیامی که ظاهرا 
در پاســخ به گاف عجیب آقای همتی نگاشته شده، در 

صفحه شخصی خود در فضای مجازی نوشت:
۱- ریاست محترم جمهور به درستی از افزایش ۴0 درصدی 

»میزان« صادرات نفت در دولت سیزدهم خبر داده اند.
2- تردیدی نیســت که افزایــش قیمت نفت هم روی 

افزایش درآمد کشور موثر بوده است.
۳- در مجمــوع وصول درآمد های نفتی کشــور بیش 
از چند برابر شــده که حاصــل افزایش میزان فروش و 

افزایش قیمت است.
۴-، امــا از آن مهم تر، وصول درآمد های نفتی در دولت 
ســیزدهم است که جهش چشــمگیری نسبت به قبل 
داشته و پول آن به صورت منظم در حال وصول است. 

/تسنیم

خبر

 در ایران ســه هزار و 200 میلیارد دلار منابع ارزی مســتقیم و 
غیرمستقیم داشتیم. دولت کره برای صنایع هدف یارانه هم داده 

است. اما اینجا چه شد؟ ما بی برنامگی را نشان دادیم.
این اعداد تکان دهنده است. ما روی بعضی شرکت ها کار کردیم؛ 
مثلا روغن نباتی. سال ۱۳9۶ وزارت صمت. ۱0۶ واحد بودند. ۸7 
تا در دست اجرا. ۱9۳ تا در جمع. ارزهای بانک مرکزی می گوید 
شش میلیارد  و ۴00 میلیون دلار ارز گرفته اند؛ یعنی قدرت تعریف 

دولت هم نداشتیم.
۳50�� واحــد دارای پروانه بهره برداری ماشــین لباسشــویی و 

تلویزیون. یک میلیارد و 2۸0 میلیون دلار ارز گرفتند. 
فولاد واقعا شــاهکار است؛ هزارو ۴۴ تا هســتند؛ تولیدکنندگان 
ورق، میلگرد، مفتول نبشــی گروفیل؛ یک میلیارد و ۶00 میلیون 

دلار ارز گرفته اند. 
در دارو بــه همین ترتیب. یک بیسکوییت ســاز 2۸ میلیون دلار 
ارز می گیرد از میان چهار هزار و خورده ای. خودرو، قطعه ســازان. 
در دارو ســه میلیارد دلار دادیم. اســم این توســعه است؟ اصلا 
چنین اســمی می شود برای این گذاشت؟ دارو، آمارش مربوط به 
۱۳97 است. یک قرص مثل استامینوفن را 5۳ تا از ۱۴۴ تا تولید 
می کنند. همه موادش را هم از چین می آورند. اینها ۸0 درصدش 
لیبلینگ اســت. از نظر تعداد واحدهای کل کشور در پایان اسفند 
9۶، نزدیک ۸0 درصد آنها فناوری پایین و متوســط پایین است. 
ولی بقیه اش هم فکر نکنید بالاســت؛ مونتاژ است. 79.۱ درصد 

کل اشتغال اینها در رده های پایین و متوسط پایین است. 
ما با این روند در منطقه هم کاری نمی توانیم بکنیم. از فرق ســر 
تا نوک پا وابســته است. سال 9۳ تا سال 9۸ ارزش ماشین آلات 

نو 2۳ میلیارد ارز با معافیت گرفته اند...
توســعه مانند جــاده علامت هایی می خواهد که همــه توانایی 
خواندنش را داشــته باشند. یکی از ســوءتفاهم های موجود این 
نکته اســت که جلوه های ظاهری را با توســعه یکی گرفته اند. 
فکر می کنند اجرای پروژه توســعه اســت. شــهر تهران با این 

ترتیــب کنونی از بین می رود. بورژوازی کج کارکرد مســکن که 
از ســال های ۸5 ،۸۶ به این طرف بیشتر هم شده، شهرهای ما 

را نابود می کند. 
امــا توســعه چگونه اتفــاق می افتد؟ »روســتو« یــک نظریه 
پنج مرحله ای دارد. کشــورهای شرق آسیا این نظریه را با شرایط 
خودشــان متعادل کرده و تطبیق داده انــد. ما هم یک ایده اولیه 
از مالــزی گرفتیم و کامل کردیم که در ســال 2002 منتشــر 

شــده اســت. می گوید عنصر جامعه ابتدایی کار است. در جامعه 
کشــاورزی زمین هم اضافه می شود. در مرحله بعدی کشاورزی 
و معدن کاری اســت؛ یعنی ســرمایه هم اضافه می شود. جامعه 
صنعتی مرحله بعد اســت: کار، زمین، سرمایه و کارآفرین نوآور. 
این قدر کارآفرین را که شــون پیتر مطرح کرده مبتذل کرده ایم 
کــه معنای آن از بین رفته. خصوصیات آن این اســت که نوآور 
باشد. دولت ها باید حواسشان به این کارآفرین باشد. از یک واحد 

صنعتی ۱077 تا طبق اســناد رســمی ایجاد شده. در نمایش ما 
بحث کارآفرینی را مطرح می کنیم. واژه را مبتذل کردیم. باید به 
آن پسوند کارآفرین نوآور را اضافه کنیم. شون پیتر می گوید توان 
سازمان دهی باید داشته باشد کارآفرین. در کشور ما کرونا، سیل 

و... این بلایا آمد. دیدیم که سازمان دهی نداریم. 
بدون اقتصاد مقیاس تحقیق و توسعه اتفاق نمی افتد. به چیزهای 
قبلــی اضافه کنید اطلاعات و اینفورمیشــن.92.۳ درصد صنایع 
مــا در مرحله بدوی هســتند. عنصری دیگر هــم اضافه کنید: 
اطلاعات، فناوری و سوم انباشت دانش ضمنی. در مرحله آخر و 
جامعه پساصنعتی یک عامل اضافه می شود: دانش. دانش بنیانی 

که ما می گوییم نمایشی است در ایران. این مراحل طی شده؟
یک مثال از توســعه و بعد شــرایط ایران بزنــم. مثال ها در پنج 
کشور مشابه هم هســت. در کره گروهی مستقل از دولت برای 
برنامه ریزی تشکیل شد. یک چشــم انداز فقط داشتند تا 20۱0. 
فکر می کنم ما صدتایی چشــم انداز داریم. هدف آن هم این بود: 
کشــور کره از کشوری با اســتخوان بندی کشاورزی عقب مانده 
تبدیل به صنعتی مدرن شود و تمام. بدون تعیین هیچ شاخصی. 
روی چند قســمت تکیه کردند. یک اینکه اساس توسعه صنعتی 
ماشین آلات اســت. ژاپن 200 کتاب را ترجمه کرد چین 500 تا 
کتاب را. ما هنوز شــون پیتر را ترجمــه نکرده ایم. از کینز یک 
کتاب داریم! کتاب های اساســی را نداریم. آدام اسمیت را ترجمه 
نکرده ایم! یک گزینش فقط از »ثروت ملل« داریم. از »ریکاردو« 
فکر کنم یک کتاب هســت. ما متون اساســی را نداریم. آبشار 
فنــاوری از ماشــین آلات فواره می زند. عموما آلمان و ســوئد و 

آمریکا را بررسی کردند.
دموکراســی بعد از صنعتی شدن اتفاق می افتد و نمونه های آن را 
فوکویاما مبسوط آورده است. دموکراسی ظاهری به فساد منتهی 
می شــود. پس به این می رسند که ماشــین آلات مشتری ندارد. 
خودرو و کشتی سازی را انتخاب می کنند. این صنایع هم صنعتی 

و هم نظامی است. اینها البته بدون ارتباط با دنیا نشدنی است!

آمار عجیب محمد بحرینیان از صنایع ایران

سوءتفاهم بزرگ مسؤلان ایرانی درباره توسعه

یک کارشــناس اقتصادی معتقد است: دولت 
حتمــا باید در کنار حــذف ارز ۴200 تومانی، 
انحصار واردات را بردارد تا تورم آن صفر شود؛ 

وگرنه شاهد رشد شتابان تورم خواهیم بود.
انحصــار واردات را بردارید و بعد به حذف ارز 
۴200 تومانی فکر کنید . این نکته ای اســت 
که میثم هاشم خانی در کافه خبر خبرانلاین 

بر آن تاکید داشت.
 دولت سیزدهم نخستین بودجه سالانه خود را 
در حالی آذرماه به مجلس ارائه کرد که نگاهی 
به جداول لایحه بودجه، پرسش های بسیاری 
را مقابل بودجه دولت قرار داده اســت. شاید 
یکــی از بحث برانگیزتریــن و جنجالی ترین 
تصمیات دولت جدید برای ســال آینده که در 
سند بودجه قید شده، حذف ارز ترجیحی یا ارز 
حمایتی ۴200 تومانی بــرای کالاها و اقلام 
ضروری سبد مصرفی خانوارها از جمله دارو و 
موادغذایی است. این در شرایطی است که از 
سمت و سوی اقتصاد کشور، نسبت به عواقب 
حذف ارز ۴200 تومانــی و تورمی که ایجاد 
خواهد کرد، هشــدار می دهند؛ تا جایی که از 
قیمت های عجیب و غریب کالاهایی همچون 
گوشت و مرغ پس از حذف ارز ۴200 تومانی 
صحبت می شــود. در این میــان، حمیدرضا 
حاجی بابایی، رییس کمیســیون تلفیق لایحه 
بودجــه ۱۴0۱ گفته اســت که هنــوز دولت 
نتوانسته به مجلس ثابت کند که بدون آسیب 
به زندگی مردم می تواند ارز ترجیحی را حذف 

کند.
در این میــان اما کارشناســان موافق حذف 
ارز ترجیحی، معتقدنــد در صورتی حذف ارز 
ترجیحی بار تورمی ندارد که دولت شرایطی را 
برای اجرای آن برقرار کند. میثم هاشم خانی، 
کارشناس اقتصادی در این خصوص می گوید: 
حتمــا باید در کنار حــذف ارز ۴200 تومانی 
انحصار واردات برداشته شود تا تورم آن صفر 
شــود. به اعتقاد وی، اگــر انحصار در واردات 
کالاهای اساسی ادامه پیدا کند، قیمت کالاها 
با حذف ارز ۴200 تومانی بالا می رود. وی بر 
حذف یارانه ثروتمندان در کنار افزایش یارانه 
برای نیازمندان در صــورت حذف ارز ۴200 

تومانی نیز تاکید دارد. 
* حــذف ارز ۴200 تومانی در بودجه ســال 
آینده قطعی شده اســت. با توجه به شرایطی 
که اقتصاد کشور دارد و تورم بالای ۴0 درصد، 
به نظر شما زمان شرایط کنونی، زمان درستی 

برای حذف ۴200 تومانی است؟
ما یک رویکــردی در کشــور داریم که این 
رویکرد خیلی پرمخاطب اســت. این رویکرد 
این است که تصور می کنند ایران مریخ است 
و هیچ شباهتی با هیچ کشوری در دنیا نداریم. 
همیشــه تصور این بوده کــه ما با همه جای 
دنیا متفاوت هســتیم، اما واقعیت این اســت 
کــه ما خیلی متفــاوت نیســتیم و مثل بقیه 
دنیا هســتیم. همان طور کــه در حال حاضر 
در هیچ کجای دنیا به جــز زیمباوه و ونزوئلا 
نیست که دلار همزمان دو قیمت داشته باشد، 
بنابراین تصمیم درســت در کشور ما هم این 
است که دلار تک نرخی شود و اگر امروز این 
اتفاق بیفتد، بســیار بهتر از دو روز بعد است. 
تاخیر در حذف ارز ۴200 تومانی موضوعیتی 
ندارد، اما صحبت این است که چه اشخاص و 
گروه هایی در این موضوع که حذف ارز ۴200 

تومانی به تعویق بیفتد!؟
از ابتدای فروردین تــا ۳0 مهرماه برآورد این 

اســت که ما ۱0 میلیــارد دلار، دلار ۴200 
تومانــی پرداخت کرده ایم. اگــر فرض کنیم 
میانگیــن قیمت دلار 2۴ هــزار تومان بوده، 
یعنــی 20 هزار تومان در هر دلار رانت وجود 
داشــته اســت. این یعنی 200 هزار میلیارد 
تومان در این بازه زمانی رانت توزیع شــده و 
این در حالی است که 25 هزار میلیارد تومان 
یارانه نقــدی پرداخت کرده ایم. به عبارتی، به 
متوســط در همیــن دوره 7 ماهه ۸ برابر کل 
یارانه نقدی پول در قالب دلار ۴200 تومانی 
داده ایم. اما خروجی چه بوده اســت؟ خروجی 
این بوده که محاله شما یک کالا را پیدا کنید 
که متناســب با دلار ۴200 تومانی به دست 

مردم رسیده باشد.
دلار در سال 92 در حدود ۳ هزار و 500 تومان 
بوده اســت. دلار ۴200 تومانی یعنی این که 
دلار فقط 20 درصد گران تر از ســال 92 شده 
اســت. اگر فردی ادعا کند که فقط یک کالا 
وجود دارد که متناســب با دلار ۴200 تومانی 
به دست مردم می رســد، یعنی این کالا باید 
فقط 20 درصد گران تر از ۸ ســال قبل باشد. 
معلوم اســت که هیچ کالایی پیدا نمی شــود. 
بنابراین تمام این پول دســت افرادی می رسد 
که منافعی برای مردم ندارد. بر این اســاس، 
خیلی طبیعی است که این اشخاص یا افراد و 
سیاستمداران مرتبط با این اشخاص مخالفت 

با حذف ارز ۴200 تومانی داشته باشند.
امــا در این میان این نکته مطرح اســت که 
اگر کل دوره ۳ ســال و نیم گذشته را در نظر 
بگیریم، مجموع رانتی که توزیع شــده، بسیار 
عدد بالایی می شــود. یعنی ۱7، ۱۸ برابر کل 
یارانــه نقدی یک ســال می شــود. این عدد 
به جرات می تــوان گفت بزرگ ترین فســاد 
سیستماتیک تاریخ کشــور بوده است. محال 
است که فساد ساختاری ای پیدا کنیم که این 

میزان حجم داشته باشد.
در حــال حاضر صحبت از این می شــود که 
یارانــه نقدی ثروتمندان حذف شــود، ما اگر 
یک پنجم یارانه بگیــران را هم حذف کنیم، 
به اندازه یک پنجم یارانه نقدی آزاد می شود. 
بنابراین تفاوت حــذف یارانه ثروتمندان با ارز 
۴200 تومانی خیلی زیربنایی است و من فکر 
می کنم حــذف دلار ۴200 تومانی اگر امروز 

اتفاق بیفتد، خیلی بهتر از فرداست.
* اما یک نکته ای که وجود دارد، این اســت 
که هر کالایی که ارز ۴200 تومانی آن حذف 
شــود، درصد بالایی تورم در آن کالا را شاهد 
بودیم. برای مثال، در کالاهایی که ارز ۴200 

به آنها تعلق نگرفته بود، با تورم بیش از ۴00 
درصدی مواجه شــدند، اما تورم کالاهایی که 
مشــمول ارز ۴200 تومانی بودند، تورم حدود 
200 درصد را تجربه کردند. با این تفاسیر، از 
تورم بالا در کالاهای اساســی همچون مرغ 
و گوشــت پس از حــذف ارز ۴200 تومانی 

صحبت می شود.
هرگز این طــور فکر نمی کنــم. اتفاقا جهش 
شدید تورمی در کشــور، یکی از متهمان آن، 

دلار ۴200 تومانی است.
* فقــط ارز ۴200 تومانی؟ ما از ســال 97 با 

تحریم های شدید روبه رو شدیم .
اتصال تورم با تحریم درست نیست. ما عراق 
را داریم که حکومت کاملا فروپاشیده ای دارد، 
این در حالی اســت که ما چنین شــرایطی را 
نداریم. هم عراق و هم افغانستان در ۱0 سال 
اخیر، ۸ سال تورم زیر ۴ درصد داشتند؛ یعنی 
تقریبا صفر. حالا چطور ما می گوییم تحریم ها 
تــورم ما را بالا برده اســت! مــن نمی گویم 
تحریم ها هیچ اثری ندارد، ولی یک سوم اتهام 

تورمی را به آن می شود نسبت داد. 
* چه ضمانتی وجود دارد که ارز ۴200 تومانی 
حذف شود و به بهانه ای که ارز 2۸ هزار تومان 

شده، قیمت ها فوران نکند؟
قیمت ها ممکن است در کوتاه مدت و در یکی 
دو ماه فوران کند. دلیل آن هم رانت عظیمی 
اســت که افراد به آن دست پیدا می کنند. این 
افراد برای این که از این رانت محروم نشوند، 

حاضرند کشور را به آتش بکشاند.
* پس افزایش تورم گریزناپذیر است.

می شــود تورم را مهار کرد. تورم  درصورتی 
مهار می شــود که ما واردات کالاها را برای 
مردم آزاد کنیم. این در حالی است که واردات 
انحصاری اســت. برای مثال، یک فرد یا یک 
شــرکت فقــط می تواند ســویا وارد کند و یا 
کنجاله و ذرت را شرکت های خاصی می توانند 
وارد کنند. واضح اســت که وقتی واردات به 
صورت انحصاری در اختیار گروه خاصی است، 
این گروه می توانند تبانی کنند و قیمت را بالا 
ببرند. اما اگر همه مجاز باشند که واردات کالا 

را انجام دهند، چنین اتفاقی نمی افتد.
* در حال حاضر گفته می شود در حال حاضر 
کســانی از حــذف ارز ۴200 تومانی حمایت 
می کننــد کــه از دلار 2۸ هــزار تومان نفع 
می برند. یعنــی مافیای اقتصادی دنبال منافع 

دلار 2۸ هزار تومان است.
ببینید، به هرحال این ایده ارز ۴200 تومانی در 
هیچ کجای دنیا طرفدار ندارد؛ به جز ونزوئلا و 

زیمباوه که نرخ دولتی را کنار بازار آزاد بگذارد. 
مــا اگر می خواهیم قیمت دلار بازار آزاد پایین 
بیاید، باید شرایط لازم برای این کار را فراهم 

کنیم.
* پس شــما اعتقاد دارید شــرط این که تورم 
ارز ۴200 تومانی صفر باشــد، این اســت که 
انحصاری که در واردات وجــود دارد، از بین 

رود.
در حــال حاضــر واردات کالاهای اساســی 
همچون دارو و مواد غذایی انحصاری اســت. 
به حدی واردات این کالاها انحصاری اســت 
که کارخانه هایی وجود دارد که بیش از ۳ سال 
است نتوانســته اند مجوز واردات بگیرند. برای 
مثال، کارخانه ای وجود دارد که ذرت و ســویا 
مصــرف می کند، اما نتوانســته مجوز واردات 
بگیرد. بنابراین مجبور است به 5 برابر قیمت 
از کســانی که انحصار را در اختیار دارند، کالا 
را بخرد. اگر این سطح از انحصار وجود داشته 
باشــد، بله، قیمت کالاها با حذف ارز ۴200 
تومانی بالا می رود. اما اگر واردات آزاد شــود، 
اثر تورمی حذف ارز ۴200 تومانی نامحسوس 

خواهد شد.
* شــما فکر می کنید اصلا دولت ســیزدهم 
در طــول تقریبا ۶ ماه گذشــته رویکردی در 

خصوص انحصارزدایی واردات داشته است؟
تاکنون اتفاقی نیفتاده اســت. اما حتما باید در 
کنار حــذف ارز ۴200 تومانی انحصار واردات 
برداشته شــود تا تورم آن صفر شود. نکته ای 
که در این میان مطرح اســت، این اســت که 
دلار ۴200 تومانی پدر و مادر در کشور ندارد 

و فردی وجود ندارد که از آن حمایت کند.
* حالا اگر این شــرایطی که شما می گویید 
برای حذف ارز ۴200 تومانی فراهم نشــود و 
فقط ارز ۴200 تومانی حذف شود، آیا اقتصاد 

کشور تاب و توان شوک تورمی را دارد؟
ببینید، ما باید انحصــار واردات در خوراک و 
دارو را برداریم. من معتقدم که اگر یک شــبه 
بگوییم هر شــرکت معتبــری در حوزه غذا و 
دارو مجــاز به واردات اســت، تورم حذف ارز 
۴200 تومانی صفر خواهد بود. این کار را هم 

یک شبه می توان انجام داد.
ما بهتر است قبل از حذف دلار ۴200 تومانی 
باید انحصار واردات را برداریم؛ آن هم این که 
در ســطح رییس جمهور و نه وزیر اعلام شود 
هر شــرکت غذا و دارویی که ســابقه دارد و 
بدهی مالیاتی دارد، مجوز واردات داشته باشد. 
در غیر این صورت باید منتظر رشــد قیمت ها 

باشیم.

اعلام پیش شرط های حذف ارز 42۰۰ تومانی

 تورم سنگین گریزناپذیر است؟
خبر

دلالان خودرو دوباره قیمت ها را
 بالا بردند

بررســی رونــد قیمــت خودروهــای پرتیــراژ نشــان می دهــد، 
ــته  ــه گذش ــا در هفت ــت خودروه ــت  اکثری ــه قیم در حالیک
رونــد کاهشــی در پیــش گرفتــه بــود و دلالان دســت از بــالا 
بــردن قیمت هــا برداشــته بودنــد، از روز پنجشــنبه ایــن رونــد 
ــرده اســت؛  ــود حرکــت ک ــف و در مســیر صع کاهــش متوق
ــنبه(  ــته )ش ــازار روز گذش ــا در ب ــاس قیمت ه ــن اس ــر ای ب
ــه گذشــته برگشــته  ــه قیمت هــای اوایــل هفت ــز مجــدد ب نی
ــش  ــی کاه ــته در پ ــه گذش ــه هفت ــم اینک ــی رغ ــت. عل اس
نــرخ ارز، قیمــت انــواع خودروهــا در بــازار نیــز رونــد نزولــی 
پیــدا کــرده و کمــی ارزان تــر قیمت گــذاری شــده بــود، ایــن 
کاهــش قیمــت تــا روز چهارشــنبه هفتــه گذشــته بیشــتر دوام 
ــه قیمت هــای خــود در  نداشــته و از روز پنجشــنبه مجــدد ب

اوایــل هفتــه بازگشــته اســت. 
در  خودروســازان  پرتیــراژ  خودروهــای  قیمــت  بررســی 
بــازار روز گذشــته نیــز نشــان می دهــد کــه قیمت هــا 
مجــدد نســبت بــه چهارشــنبه هفتــه گذشــته افزایــش 
ــب  ــه جال ــت. نکت ــده اس ــی مان ــالا باق ــان ب ــه و همچن یافت
ــت  ــده ای اس ــارژر دن ــو ش ــلاس تورب ــودروی دناپ ــا در خ ام
ــان  ــون توم ــود ۴90 میلی ــا ب ــه مدت ه ــم اینک ــه علیرغ ک
ــه  ــی هفت ــش ط ــد کاه ــی رون ــد و حت ــذاری می ش قیمت گ
آن  بــر  پنجشــنبه  روز  از  افزایش هــا  و ســپس  گذشــته 
ــا افزایــش  ــازار روز گذشــته )شــنبه( ب تاثیــری نداشــت، در ب
ــه ۴95  ــده و ب ــر ش ــازار ظاه ــی در ب ــون تومان ــج میلی پن
ــمند  ــون س ــی چ ــت. خودروهای ــیده اس ــان رس ــون توم میلی
LX، پــژو 207 دنــده ای، پــژو GLX ۴05 و هایمــا S7 توربــو 
در محصــولات گــروه ایران خــودرو و ســایپا ۱۳2 متوقــف از 
ــت  ــته اند. قیم ــدود داش ــانات مح ــا نوس ــا تقریب ــد و تیب تولی
ــواع پرتیراژهــای خودروســازان در ابتــدای هفتــه گذشــته،  ان
چهارشــنبه ، پنجشــنه هفتــه گذشــته و روز گذشــته )شــنبه( 

ــر اســت؛ ــه شــرح زی ب
 

 خیز نفت برای صعود به ۱۰۰ دلار
ــه در  ــت ک ــت نف ــد، قیم ــی می کنن ــش بین ــران پی تحلیلگ
ــال در  ــرد، امس ــد ک ــد رش ــش از 50 درص ــال 202۱ بی س
صــورت عــدم رشــد ظرفیــت تولیــد و ســرمایه گذاری محــدود 
در ایــن بخــش مــی توانــد افزایــش بیشــتری پیــدا کــرده و 
بــه بــالای ۱00 دلار در هــر بشــکه صعــود کنــد. هــر چنــد 
شــیوع واریانــت امُیکــرون ویــروس کرونــا، مــوارد ابتــلا بــه 
ایــن بیمــاری را افزایــش داده اســت، تحلیلگــران می گوینــد 
ــیاری از  ــل بس ــدم تمای ــل ع ــه دلی ــت ب ــای نف ــت ه قیم
ــای ســخت گیرانه ای  ــت ه ــای محدودی ــرای احی کشــورها ب
کــه بــه اقتصــاد جهانــی در اوج شــیوع کوویــد ۱9 در ســال 
2020 آســیب زد، پشــتیبانی خواهنــد شــد. بهــای معامــلات 
نفــت برنــت روز جمعــه بــه بیــش از ۸۶ دلار در هــر بشــکه 
ــه بیــش از ۸۳ دلار  ــکا ب و وســت تگــزاس اینترمدیــت آمری
صعــود کــرد. جفــری هالــی، تحلیلگر ارشــد بــازار در شــرکت 
OANDA در ایــن بــاره گفــت: بــا فــرض ایــن کــه چیــن بــا 
کنــدی چشــمگیری مواجــه نخواهــد شــد، امُیکــرون در واقــع 
رفتنــی خواهــد شــد و بــا توجــه بــه محــدود بــودن توانایــی 
اوپــک پــلاس بــرای افزایــش تولیــد، دلیلــی نمــی بینــم کــه 
نفــت برنــت نتوانــد در ســه ماهــه نخســت امســال بــه ۱00 

دلار در هــر بشــکه صعــود کنــد.
اوپــک و متحدانــش در قالــب اوپــک پــلاس ســرگرم 
تســهیل تدریجــی محدودیــت عرضــه ای هســتند کــه 
در زمــان فروپاشــی تقاضــا در اوج بحــران پاندمــی در 
ــیاری  ــال بس ــن ح ــا ای ــتند. ب ــرا گذاش ــه اج ــال 2020 ب س
از تولیدکننــدگان کوچک تــر نمــی تواننــد تولیدشــان را 
ــد  ــش از ح ــش بی ــران افزای ــایرین نگ ــد و س ــش دهن افزای
ــاره شــیوع بیمــاری هســتند.  ــد در صــورت تشــدید دوب تولی
بلومبــرگ ســه شــنبه گذشــته بــه نقــل از محمــد الرومهــی، 
ــت ۱00  ــم نف ــی خواهی ــا نم ــان نوشــت: م ــت عم ــر نف وزی
دلاری را ببینیــم. دنیــا بــرای چنیــن اتفاقــی آمــاده نیســت. 
مــورگان اســتنلی پیــش بینــی کــرد: قیمــت نفــت برنــت در 
ســه ماهــه ســوم امســال بــه 90 دلار در هــر بشــکه صعــود 

ــرد. ــد ک خواه
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روزنامه صبح استان
خراسان شمالی

خبر

ابراز رضایت ناظر فدراسیون از 
میزبانی هیئت بسکتبال

 خراسان شمالی
با پایان مســابقات دور برگشــت  و هفته دوم لیگ 
دسته یک بانوان کشــور ناظر فدراسیون بسکتبال 

کشور از این میزبانی ابراز رضایت کرد.
معصومه یوسفی یکی از  موارد لازم برای برگزاری 
مسابقات ملی بسکتبال را استفاده از تجهیزات مورد 
تأیید فیبا  خواند که این موضوع در اســتان در حد 

قابل قبول اجرایی شده بود.
در مســابقات دور برگشــت هفته دوم لیگ دسته 
یک بانوان کشــور که  از بیســت و سوم دی ماه 
به میزبانی خراســان شمالی آغاز شده بود ۴ تیم از 
نیشابور  بندرانزلی، بجنورد و  شهرستان های رشت، 
در مجموعه ورزشــی شهید علیدخت به مصاف هم 
رفتند که در پایان، تیم خانه بســکتبال نیشــابور با 
هشــت امتیاز در صدر جدول، تیم صنایع دســتی 
راست کردار بندرانزلی با هفت امتیاز در جایگاه دوم، 
تیم هایپر گیلان با پنج امتیاز در جایگاه سوم و تیم 
زربام پارت با چهــار امتیاز در جایگاه چهارم جدول 

چهار تیمی قرار گرفتند.

پدیده ماهان بجنورد در هفته دوم 
لیگ یک خوش درخشید

تیم پدیده ماهان بجنورد در هفته دوم لیگ دســته 
اول فوتبال خراســان شمالی موسوم به  جام سردار 
شهید محمدزاده با 5 گل از سد حریف خود گذشت 

و خوش درخشید.
در هفتــه  دوم لیگ دســته اول فوتبال خراســان 
شمالی موسوم به  جام ســردار شهید محمدزاده ۴ 
دیدار برگزار شد که تیم ها با نتایجی پر گل بازی را 

به سود خود به پایان رساندند.
در دیگر دیدار ها پاس بجنورد در زمین شماره یک 
مجموعه ورزشی تختی با دو گل براتی و باغجری  
تیــم عقاب بجنورد را شکســت داد ، تیم شــهید 
بهادربجنورد با گل دریافتی از سوی درصوفیانی از 
تیم آریا بجنورد شکســت خورد ،هوادار اسفراین با 
تک گل جاهدی شهیدعربخانی بجنورد را از پیش 
رو برداشت  و پارس نوین شیروان با 2 گل احمدی 
و گل های شــاکری ،رمضانــی و حیدری از پدیده 

ماهان بجنورد شکست خورد و به خانه برگشت.

رسول خطیبی می گوید که آرزو دارد تا با انجام اصلاحات ساختاری، 
از لحاظ امکانات آلومینیوم را به یک سپاهان دیگر تبدیل کند.

رسول خطیبی سرمربی آلومینیوم اراک در نشست خبری پیش از این 
بازی جام حذفی برابر سپاهان گفت: از مجموعه هتل امیرکبیر تشکر 
می کنم که برای ما و تیم های مهمان ســنگ تمام می گذارند. بعد 
از بازی با ســپاهان در لیگ، آنهــا در اراک ماندند و امیدوارم میزبان 
خوبی برایشــان باشیم و سعی کردیم هر نیازی دارند را رفع کنیم. در 
بازی قبلی برابر ســپاهان، نمی خواهم بگویم شرایطمان فوق العاده 
بود ولی بد هم نبودیم ولــی بازی امروز با دیدار لیگ فرق می کند. 
امروز بازی جام حذفی اســت و هر تیمی اشتباه کند، جام را از دست 
داده اســت و قابل جبران نیست. بچه های ما شرایط را می دانند، با 
تیم خیلی خوبی بازی داریم که چند دوره قهرمان جام حذفی شــده 
و مدعی قهرمانی اســت. می دانیم که حریف چه شــرایطی را دارد، 
بــازی قبلی خیلی به ما کمک کرده اســت تا بدانیم امروز چه کاری 

باید انجام دهیم.
وی ادامــه داد: ضمن اینکه مواردی وجــود دارد که باید به بازیکنان 
بگوییم. ما زمان زیادی برای تمرین نداشتیم که کارهای تاکتیکی را 
درون زمین انجام دهیم. فقط بحث ریکاوری بوده اســت. قطعا بازی 
زیبایی خواهد بود، این را از طــرف خودم و تیم آلومینیوم می گویم 
کــه بچه های ما آمادگی ایــن را دارند که بازی زیبایی را به نمایش 
بگذارند. همه موارد به بچه ها گفته شــده و دیشب مجددا در جلسه 
فنی که خواهیم داشت، موارد جدیدی را اضافه خواهیم کرد. امیدوارم 
بتوانیم اشتباهی نداشته باشــیم و بتوانیم که موقعیت سازی کنیم و 

چیــزی که می خواهیم را از بازی امروز بگیریم و هدفمان نیز صعود 
به دور بعدی است. امیدوارم امروز، روز تیم آلومینیوم باشد.

سرمربی آلومینیوم درخصوص اعتراضات به انتخاب تیم داوری بازی 
امروز گفت: مطرح کردن این صحبت ها قبل از بازی درست نیست. 
کادرفنی دو تیم و کادر داوری باید روی بازی تمرکز داشــته باشند. 
باشگاه برای ســومین بار نامه اعتراضی به وضعیت داوری را ارسال 
کرده و امیدواریم این نامه ها پیگیری شــود و تأثیری داشــته باشد. 
آرزوی ما این اســت که بحث داوری چه برای سپاهان و چه برای ما 

اشتباهی نداشته باشد و یک داوری خوب را شاهد باشیم.
 خطیبــی در مــورد اینکه آیا ممکن اســت دو تیم در بــازی امروز 
همچون دیدار لیگ محتاطانه برگزار شــود، پاســخ داد: بازی ها به 
صورت فشرده برگزار می شود و از لحاظ فنی، نمی شود گفت تأثیری 
نخواهد داشــت. چون ما فقط یک جلســه ریکاوری کردم که بارش 
برف نیز روی آن تأثیر داشــت. نمی توان گفت که ما با یک جلســه 
عرق گیری مباحث فنــی را درون زمین برطرف کنیم. بحث تئوری 
فــرق می کند. آمادگی ذهنی و تمرکز بالا می تواند به تیم ما کمک 
کند و ســعی کردیــم این کار را انجام دهیــم. امیدواریم که کیفیت 

بازیمان نسبت به بازی قبل بهتر شود.
او درخصوص برنامه ریزی و استراتژی آلومینیوم برای جام حذفی نیز 
گفت: بعد از بازی هفته بعد تقابل شــهرخودرو، درباره اهداف باشگاه 
صحبت می کنم. ولی تاکنون ما در لیگ برتر، به هدفمان رسیده ایم 
و عملکرد رضایت بخشــی داشته ایم. فکر می کنم که کل ایران، به 
شــخصیت تیم آلومینیوم پی برده اند. خیلی خوشحالم که این تیم، 

شــخصیتی پیدا کرده که برای اهالی فوتبال بــه تیم قابل احترامی 
تبدیل شده اســت. اکنون نیاز است که ما در ذهنمان اهداف بزرگی 
داشــته باشــیم. ولی این اهداف و ذهن خوب، تنهــا با بازی کردن 
نیســت و موارد زیادی پشــت این قضیه است که باید برطرف شود. 
همه باید بزرگ فکر کنند و ان شــالله در بعد از این دو بازی با هیئت 
مدیره جلســه ای خواهیم داشت. این عزیزان نیز باید کمک کنند تا 
به اهدافمان برســیم. رسول خطیبی درباره اینکه آیا در آلومینیوم این 
اراده را می بیند که در صورت کســب سهمیه آسیایی، این تیم موفق 
به دریافت مجوز حرفه ای شود و به سرنوشت استقلال و پرسپولیس 
دچار نشــود، پاسخ داد: بعد از بازی با شــهرخودرو در این خصوص 
صحبت می کنم. موارد زیادی وجود دارد که باید برطرف شود. یکی 
از موارد را اکنون می گویم، حتی در صورت کســب ســهمیه هم به 
ما مجوز نمی دهند. باید زیر ســاخت ها درست شود و سپس درباره 
این موارد صحبت کنیم. من دوست دارم که تیمم بالای جدول باشد 
ولی بیشتر دوست دارم ساختار این باشگاه را درست کنم. ولی تنهایی 
قادر به انجام این کار نیســتم. مســئولین نیز باید به ما کمک کنند. 

اســتادیوم ما بیش از ۱0 ایراد دارد که باید این مسائل درست شود. 
جایگاه خبرنگاران، گزارشگر، رختکن و... فکر می کنم ناظر AFC به 

محض رسیدن به ورودی باشگاه، این را رد کند.
 او در پایان گفت: این ایرادات باید برطرف شــود و به اعتقاد من این 
کار انجام می شــود. اگر هیئت مدیره و مسئولین استانی به این مورد 
توجه کنند، قطعا این اتفاق رخ خواهد داد. من پیشنهاداتی دارم و ان 
شالله بتوانیم با کمک همدیگر این زیرساخت ها را درست کنیم. هفته 
پنجم یک پیشــنهاد دادم و حتــی گفتم برای آن از بودجه خودم کم 
کنید تا یک کمپ را دایر کنیــم. نمی دانم که برای انجام آن چقدر 
پیش رفته اند ولی امیدوارم که این اتفاق رخ بدهد. من دوســت دارم 
اینگونه مسائل را در این باشگاه حل کنم. دوست دارم یک یادگاری 
از خودم به جا بگذارم و ساختاری را درست کنیم که با ورود هر مربی، 
لذت ببرد. من در ســپاهان بازی کرده ام و ساختار آنجا را می دانم و 
جزو بهترین های آسیاست. آرزوی من این است که این باشگاه را از 
لحاظ ساختاری، به سپاهان دیگری تبدیل کنیم که از طرف ما برای 

سالهای بعد به یادگار بماند و ان شالله به این آرزویم برسم.

برای حضور در آسیا، باید ساختارمان را درست کنیم

 خطیبی: فرصت اشتباه
 در جام حذفی نداریم

حسرت ابدی؛ انتقال ستاره پرتغالی به بارسلونا منتفی شد
در گذشــته احتمال انتقال برونو فرناندز، ستاره پرتغالی منچســتریوناید به بارسلونا وجود 
داشته است.برونو فرناندز یکی از بهترین خریدهای منچستریونایتد در سال های اخیر بوده 
و علیرغم نتایج نه چندان خوب این تیم در دو سال اخیر، عملکرد فوق العاده ای در ترکیب 

این تیم ارائه داده است.
 نشــریه رکورد مدعی شد ژرژ مندز پیش از انتقال برونو فرناندز از اسپورتینگ لیسبون به 
منچســتریونایتد، برنامه ای برای انتقال این بازیکن به بارسلونا داشته است. در واقع ابتدا 

قرار بود برونو فرناندز راهی والنسیا شود و ژرژ مندس در آن مقطع تصمیم داشته بعد از این 
انتقال و درخشش احتمالا این هافبک پرتغالی در مستایا، زمینه رفتن او به بارسلونا و توافق 
با این باشگاه را فراهم کند.والنسیا در آن مقطع رودریگو مورنو را جذب کرده و به این علت 
انتقال برونو فرناندز به این تیم منتقی شــده است. آلبرت سلادس، سرمربی وقت والنسیا 
نیز خواهان همکاری با برونو فرناندز بوده، اما در نهایت این اتفاق رخ نداد و خود مورنو نیز 
یک سال با جدایی از جمع خفاش ها راهی لیدز و لیگ برتر شد. برونو فرناندز در دو سال 

اخیر یکی از بهترین بازیکنان یونایتد و دنیای فوتبال بوده و بی تردید هواداران بارســلونا 
حسرت عدم انتقال این بازیکن به نوکمپ را برای همشه خواهند خورد. چند روز پیش نیز 
شایعاتی در مورد احتمال انتقال برونو فرناندز در تابستان پیش رو به بارسلونا مطرح شد، اما 
خود این بازیکن شــخصا واکنش نشان داده و این اخبار را جعلی و نادرست توصیف کرد. 
برخی معتقدند تعدادی از ســتاره های یونایتد از جمله برونو فرناندز از شــرایط این باشگاه 
راضی نیستند، اما حداقل در این مقطع بعید است این هافبک گلزن در فکر جدایی باشد.

آگهی مزایده نوبت اول
در مورد پرونده اجرانی کلاســه 0000۸۱۸ ش دوم اجــرای احکام مدنی بجنورد، فیمابین محکوم له 
سید تقی موسوی و محکوم علیه محمد رضا رضایی با موضوع مطالبه وجه ، با عنایت به توقیف مال 

و انجام کارشناسی ملک به مشخصات ذیل الذکر :
مشــخصات ملک : محل وقوع ملک معرفي شده جهت ارزیابی، خیابان طالقاني شرقي بین میدان شهید 
و چهارراه ۱7 شــهریور روبروی بیمه ایران کوچه شــفق )طالقاني ۱7( پلاک ۴0۳ و ۴05 ) پلاک ثبتی 
به شــماره ۸7 فرعي از ۴۶5 اصلي قطعه ۳ تفکیکي مفروز و مجزي شــده از ۱۱5 فرعي از اصلي مذکور 
بخش یک حوزه ثبت ملک منطقه یک بجنورد به مساحت ۱20.۱0مترمربع ( که عرصه و اعیان یک واحد 
آپارتمانی در مجتمع ســه طبقه و ۶ واحد که واحد مورد نظر طبقه دوم در سمت غربي به مساحت ۱20.۱ 
مترمربع می باشد و به عنوان توصیف اجمالي واحد معرفي شده به استحضار مي رساند واحد مذکور در یک 
مجتمع ســاختماني داراي ۳ طبقه که در هر طبقه آن 2 واحد دارد و فاقد اسانسور بوده با نماي ساختمان 
آجر سه سانت و دستگاه پله با کف پله هاي سنگي مي باشد واقع شده است و همچنین واحد داراي 2 اتاق 
خواب، آشپزخانه با دیوار کاشي و کف سرامیک و کابینت ام دي اف معمولي، کف پذیرایي سرامیک، درب 
ورودي ضد ســرقت، دیوارها کاغذ دیواری، سیستم گرمایشی پکیج و سیستم سرمایشي اسپیلت و داراي 
پارکینگ و انباري و امتیازات خدماتي آب، برق و گاز مي باشــد که مالک آن آقاي محمدرضا رضائي مي 
باشد و کاربري ملک مذکور مسکوني است . ملک معرفي شده دارای سند مالکیت به نام آقای محمدرضا 
رضاني مي باشــد واحد معرفي شــده در حال حاضر در اجاره احدي نمي باشد و در زمان بازدید در تصرف 
آقاي محمدرضا رضاني بود و مطابق سند ابراز مبلغ ۱/۴5۴/۳5۳/۴۴0  ریال بنفع بانک تجارت بازداشتی 
دارد که مبلغ دقیق آن باید توســط أن مقام محترم از بانک مذکور استعلام شود. با عنایت به موارد اشاره 
شــده و در نظر گرفتن ابعاد واحد، موقعیت قرارگیری در طبقه، عمر بنا که حدود ۱5 ســال، نوع مالکیت، 
بافت محل وقوع ، قدرالسهم از عرصه و سایر مشاعات و مشترکات، عرف محلي و سایر عوامل تاثیرگذار 
در قیمت گذاري ارزش ریالی واحد ســاختماني ۱۳/۸۱0/000/000 ریال معادل یک میلیارد و ســیصد و 
هشــتاد و یک میلیون تومان توســط کارشناس رسی دادگستری ارزیابي شــده است و اینکه پس از سیر 
مراحــل قانونی مقرر گردیده ملک فوق به میــزان ۱/050/5۳9/000 ریال بابت محکوم به و هزینه های 
اجرایی و به صورت مشــاعی در روز سه شنبه مورخ ۱۴00/۱۱/۱2 ساعت ۱0:۳0 الی: ۱۱:00 و از طریق 
مزایده حضوری در محل اجرای احکام مدنی دادگســتری بجنورد به فروش برســد ، بنابراین متقاضیان 
شــرکت در جلســه مزایده میتوانند پنج روز قبل از موعد مقرر در این اجرا حاضر و از کم و کیف موضوع 
مطلع و در صورت تمایل از مورد مزایده بازدید نمایند . بدیهی است مزایده از قیمت کارشناسی شروع و به 
بالاترین قیمت پیشنهادی واگذار خواهد شد و ده درصد مبلغ پیشنهادي في المجلس از برنده مزایده اخذ 
)قبل از جلسه مزایده به حساب سپرده دادگستری واریز و رسید آن در زمان مزایده تحویل گردد( و مابقی 
مبلغ نیز ظرف یک ماه وصول خواهد شــد و در صورت عدم پرداخت الباقی )نود درصد( در مهلت مقرر ، 

مبلغ تودیعی پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد
 م الف ۸۱۴

دادورز شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بجنورد – احمدی

اگهی مزایده نوبت اول
در مورد پروندهاي اجرائی کلاســه 000۱۴0۱ ش 2 اجرای احکام مدنی بجنورد صادره از شعبه اول 
حقوقی بجنورد، فیمابین محکوم له: علي گل افشان ومحکوم علیه: سیدحسن میری با موضوع مطالبه 
طلب که  با هزینه های دادرسی به میزان ۳/9۱۴/۱۶5/۴۳۴  ریال می باشد بعلاوه ۱95/70۸/۳2۱

با عنایت به انجام کارشناســی فروش 0/2۴5 یک سهم از دو ســهم از مدار ۱۱ سهم از هفت سهم 
از مدار هشت سهم شــش دانگ ملک توقیفی محکوم علیه به مشخصات ذیل الذکر : ۱-یک ملک 
ثبتی شــماره پلاک ثبتی ۱029 فرعی از ۱۶9 اصلی بخش دو بجنورد به مســاحت ۳90 متر مربع با 
کاربری مشاع تجاری مسکونی واقع در بجنورد - بلوار خیابان ۱7 شهریور شمالی - نرسیده .و کوچه 
قائمی پلاک ۸7۶ مغازه پارچه سرای سید دارای ۳۶ متر مشاع تجاری و یک واحد مسکونی مشاعی 
در همکف به مســاحت ۸0متر با ســقف طاق ضربی دارای امتیازات - مغازه تجاری پارچه فروشــی 
دارای مســتاجر )بدون اجاره نامه معتبر( توسط کارشناس رسمی دادگستری شش دانگ ملک مذکور 
بــه مبلغ ۱0/5۳0/000/000 ریال و ارزیابی گردیده که به میزان طلب و پس از ســیر مراحل قانونی 
مقرر گردیده فروش 0/2۴5 یک ســهم از دو ســهم از مدار ۱۱ ســهم از هفت سهم از مدار هشت 
سهم شش دانگ مذکور در روز شنبه مورخ ۱۴00/۱۱/۱۶ ساعت ۱۱ الی ۱۱:۳0 : و از طریق مزایده 
حضوری در محل اجرای احکام مدنی دادگستری بجنورد به فروش برسد، بنابراین متقاضیان شرکت 
در جلسه مزایده میتوانند پنج روز قبل از موعد مقرر در این اجرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع 
و در صورت تمایل از مورد مزایده بازدید نمایند . بدیهی است مزایده از قیمت کارشناسی شروع و به 
بالاترین قیمت پیشنهادی واگذار خواهد شد و ده درصد مبلغ پیشنهادی قبل از شروع مزایده و جهت 
اجازه شرکت در مزایده می بایست واریز شده باشد و مابقی مبلغ نیز ظرف یک ماه وصول خواهد شد 
و در صورت عدم پرداخت الباقی )نود درصد( در مهلت مقرر ، مبلغ تودیعی پس از کسر هزینه مزایده 

به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد.
م الف ۸۱2

دادورز شعبه دوم اجرای احکام مدنی شهرستان بجنورد – سعید مکبر

آگهی مزایده نوبت اول
در مورد پرونده اجرائی کلاســه 000۱۶57 ش دوم اجرای احــکام مدنی بجنورد، فیمابین محکوم له زهرا 
ریحانی و محکوم علیه حسن رمضانی با موضوع مطالبه مهریه با عنایت به توقیف مال و انجام کارشناسی 

ملک به مشخصات ذیل الذکر :
مشخصات ملک : یک منزل مسکونی واقع در باقرخان ۳ کوچه شهید جهاني ۸ سمت راست قطعه دوم بعد 
زمین خالصه ) درب دوم کرم طلایي( به مساحت عرصه حدود ۱20 )یکصدو بیست( متر مربع که شمالا به 
طول حدود ۱5 متر دیواریســت به منزل همسایه )علي اصغر طاهري(، شرقا« به طول حدود ۸ متر درب و 
دیواریست به ممر عام و جنوبا« به طول حدود ۱5 متر دیواریست به منزل همسایه )مرتضي روحاني( ،غربا« 
به طول حدود ۸ متر دیواریســت به زمین خالصه و داراي حدود 75 مترمربع بناي مسکوني اسکلت بتنی با 
سقف تیرچه بلوک فاقد نما وتکمیل نشده و نوساز و در ضلع شمال ستون با همسایه مشترک میباشد دیوار 
حیاط آجري و درب آهني و داراي امتیازات آب ، برق و گاز میباشد لازم به ذکر است به دلیل عدم حضور 
حسن رمضاني و بسته بودن درب منزل موارد ومشخصات بر اساس دید بیروني و اعلام نظر محکوم له ذکر 
شده است. پس از بازدید بیروني از ملک وانجام بررسي هاي لازم و ممکن ودر نظرگرفتن متراژ بنا و مصالح 
بکار رفته و امتیازات موجود ودر نظرگرفتن موقعیت وارزش محلي ملک وکاربري مســکوني ومتراژ عرصه 
باقیمانده و ســایر عوامل موثر در ارزیابي ارزش کل عرصه و اعیان و امتیازات موجود بدون در نظرگرفتن 
هرگونه بدهي به ادارات واشــخاص حقیقي و حقوقي مبلغ )۳/۴00/000/000ریال( معادل ) سیصد و چهل 
میلیون تومان( توســط کارشناس رسی دادگستری ارزیابي شده اســت و اینکه پس از سیر مراحل قانونی 
مقرر گردیده ملک فوق و به در روز شنبه مورخ۱۴00/۱۱/۱۶ ساعت ۱2:00 الی: ۱2:۳0 و از طریق مزایده 
حضوری در محل اجرای احکام مدنی دادگســتری بجنورد به فروش برسد ، بنابراین متقاضیان شرکت در 
جلســه مزایــده میتوانند پنج روز قبل از موعد مقرر در این اجــرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع و در 
صورت تمایل از مورد مزایده بازدید نمایند . بدیهی اســت مزایده از قیمت کارشناسی شروع و به بالاترین 
قیمت پیشــنهادی واگذار خواهد شــد و ده درصد مبلغ پیشنهادی في المجلس از برنده مزایده اخذ )قبل از 
جلسه مزایده به حساب سپرده دادگستری واریز و رسید آن در زمان مزایده تحویل گردد( و مابقی مبلغ نیز 
ظرف یک ماه وصول خواهد شد و در صورت عدم پرداخت الباقی )نود درصد( در مهلت مقرر ، مبلغ تودیعی 

پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد.
م الف ۸۱۳

دادورز شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بجنورد - احمدی

آگهی مزایده نوبت اول
در مورد پرونده اجرائی کلاســه 000095۴ ش 2 اجرای احکام مدنی بجنورد، فیما بین محکوم له عاطمه 
احمــدی طراقی و محکوم علیه مرتضی ســلطانی که بــا عنایت به توقیف ملک محکــوم علیه و انجام 
کارشناسی ملک به مشخصات ذیل الذکر : . مشخصات ملک - کارشناسي در رابطه با دعوي خانم فاطمه 
احمدي طراقي به طرفیت آقای مرتضي سلطاني مبني بر مطالبه مهریه در رابطه با ارزیابي ششدانگ یک 
دستگاه آپارتمان مجزي شده از پلاک 99۱ فرعي از ۱5۸-اصلي بخش 2 بجنورد واقع در بجنورد- گلستان 
شــهر پروژه تعاوني مهر ۴ بلوک 5 طبقه چهارم واحد ۳ ، اینجانب مرتضي فرامرزي کارشناس منتخب در 
موعــد مقرر به محل وقوع ملک مراجعه که نتیجه کارشناســي مطابق عــرف محل و قیمت عادله روز به 
شرح ذیل عرض و گزارش مي گردد : الف (. مشخصات سند : ششدانگ اعیاني یکدستگاه آپارتمان مفروز 
و مجزي شــده از 99۱ فرعي از ۱5۸- اصلي بخش 2 بجنورد واقع در گلستان شهر- پروژه تعاوني مهر ۴ 
بلوک 5 طبقه چهارم واحد ۳ به مســاحت تقریبی 75 مترمربع  ) فاقد تفکیک آپارتماني ( ب ( مشــخصات 
فني ســاختمان : نوع سازه = بتني ، نوع ســقف = تیرچه بلوک ، سیستم مقاوم در برابر نیروهاي جانبي = 
قاب خمشــي ، پنجره ها = پي وي سي ،کف = ســرامیک ، نماي داخلي = گچ ، نماي بیروني = سنگ ، 
آشپزخانه = سرامیک ، کابینت ام دي اف - داراي پکیج - فاقد شوفاژ ، آسانسور = برقرار نیست. امتیازات 
= کامل و ... نظریه کارشناســي : با توجه به مراتب فوق الذکر و بررســي بعمل آمده مطابق عرف محل و 
قیمت عادلانه روز ششدانگ اعیاني آپارتمان مزبور مفروز و مجزي شده از پلاک 99۱ فرعي از ۱5۸-اصلي 
بخش 2 بجنورد در دو حالت به شرح ذیل مورد ارزیابي قرار گرفت ، لذا مراتب جهت بهره برداري به حضور 

ایفاد مي گردد : ۱( در صورت قسط بندي وام و پرداخت بروز اقساط مجموعا به مبلغ 2/۳00/000/000
ریــال ) معادل دویســت و ســی میلیون تومان ( . 2( در صورت عدم قســط بنــدي وام مجموعا به مبلغ 
2/000/000/000 ریال ) معادل دویســت میلیون تومان ( و اینکه پس از سیر مراحل قانونی مقرر گردیده 
کل ملک مذکور در روز ســه شــنبه مورخ ۱۴00/۱۱/۱2 ســاعت ۱۱/00 الی ۱۱/۳0 و از طریق مزایده 
حضوری در محل اجرای احکام مدنی دادگســتری بجنورد به فروش برسد ، بنابراین متقاضیان شرکت در 
جلســه مزایــده میتوانند پنج روز قبل از موعد مقرر در این اجــرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع و در 
صورت تمایل از مورد مزایده بازدید نمایند و با واریز ۱0 درصد مزایده به حســاب ســپرده دادگستري واریز 
و در مزایده شــرکت نماید . بدیهی است مزایده از قیمت کارشناسی شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی 
واگذار خواهد شد و ده درصد مبلغ پیشنهادی في المجلس از برنده مزایده اخذ و مابقی مبلغ نیز ظرف یک 
ماه وصول خواهد شــد و در صورت عدم پرداخت الباقی )نود درصد ( در مهلت مقرر ، مبلغ تودیعی پس از 

کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد.
 م الف ۸۱0

دادورز اجرای احکام مدنی بجنورد - عطارد

آگهی مزایده نوبت اول
در مورد پرونده اجرائی کلاســه 9900۳0۸ ش دوم اجــرای احکام مدنی بجنورد، فیمابین محکوم له 
سمانه کهندل و محکوم علیها صبا زارعی زاده و ساغر زارعی زاده با موضوع مطالبه مهریه ، با عنایت 

به توقیف مال و انجام کارشناسی سرقفلی ملک به مشخصات ذیل الذکر :
مشــخصات: ملک مورد نظــر یک دربند مغازه واقع در همکف محل فعلي غــذاي آماده آقاجون با ) 
UTM: 529۶۱9 - ۴۱۴۸2۸۶( مي باشد )ملک مورد نظر واقع در بجنورد خیابان شهید بهشتي شمالي 
نرسیده به چهار راه شهرداري نبش گاراژ زارعي زاده( ، مغازه تعرفه شده به مساحت عرصه حدود ۴0 
متر مربع و مســاحت مفید داخلي حدود ۳۳ متر مربع با دهانه ۳.۱0 متر در همکف، از غرب مشــرف 
به خیابان شــهید بهشتي شمالي، ارتفاع مغازه ۳ متر ، کف سرامیک، دیوارها کاشیکاري شده و دارای 
ســقف کاذب و درب آلومینیوم مي باشــد. ملک در حال حاضر در اختیار مستاجر و محل رستوران و 
غذای آماده آقاجون مي باشــد. با توجه به موقعیت مکانی و نوع کاربري ملک ، میزان مساحت مفید، 
نوع و قدمت ساخت و انشعابات منصوبه، با در نظر گرفتن جمیع عوامل مؤثر در قیمت گذاري، ارزش 
ســرقفلي ملک مذکور بدون در نظر گرفتن هرگونه دیون و بدهي احتمالي به اشــخاص حقوقي و یا 
حقیقي، مبلغ ۳۴.۶50.000.000 ریال ) معادل ســه میلیارد و چهارصد و شصت و پنج میلیون تومان( 
توســط کارشناس دادگستری ارزیابی شــده است و اینکه پس از ســیر مراحل قانونی مقرر گردیده 
سرقفلی ملک فوق در روز سه شنبه مورخ ۱۴00/۱۱/۱2 ساعت ۱۱:۳0 الی: ۱2:00 و از طریق مزایده 
حضوری در محل اجرای احکام مدنی دادگستری بجنورد به فروش برسد ، بنابراین متقاضیان شرکت 
در جلسه مزایده میتوانند پنج روز قبل از موعد مقرر در این اجرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع 
و در صورت تمایل از مورد مزایده بازدید نمایند. بدیهی اســت مزایده از قیمت کارشناسی شروع و به 
بالاترین قیمت پیشنهادی واگذار خواهد شد و ده درصد مبلغ پیشنهادي في المجلس از برنده مزایده 
اخذ )قبل از جلسه مزایده به حساب سپرده دادگستری واریز و رسید آن در زمان مزایده تحویل گردد( 
و مابقی مبلغ نیز ظرف یک ماه وصول خواهد شــد و در صورت عدم پرداخت الباقی )نود درصد( در 

مهلت مقرر ، مبلغ تودیعی پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد.
م الف ۸0۸

دادورز شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بجنورد - احمدی

آگهی مزایده نوبت اول
در مــورد پرونده اجرائی کلاســه فوق ش ۱ اجرای احکام مدنی بجنــورد، فیمابین محکوم له: اکرم 
پرونده محکوم علیه: ســلطان درویــش فتحي - اعظم پرونده موضوع لازم الاجرا: دســتور فروش 
که با عنایت به توقیف ملک مشــاع و انجام کارشناســی با مشــخصات ملک محل ماترک واقع در 
بجنورد خیابان صفامانده به صفا2۴ کوچه شهیدخانکلابي بایوتي ام 529۴۴۶ و ۴۱۴۸2۶۳  ششدانگ 
یکباب منزل مســکوني ومغازه پلاک 2فرعي از ۱۸۳5-اصلي بخش یک بجنورد به مساحت ۸۸.20 
مترمربع به نام غلامعلي پرونده باحدودات اربعه :شــمالا بطول 9.55 متردرب ومغازه مفتوح اســت به 
خیابان وشــرقا بطول ۶.55متر دیواریســت به دیوار مغازه ابراهیم سندگل  باقیمانده ۱۸۳5 وجنوبا در 
سه قســمت منکسر بطولهاي ۳.25 متر و ۳.50متر )شــرقی( و ۶.90متر دیوار بدیوار منزل نامداري 
پــلاک ۱۸29 غربا بطول 9.۸5 متر دیوار بــه دیوار مغازه قنبر علي رحمتي پلاک ۱۸۳5/۱ که در آن 
اعیاني در زیر زمین با کاربري انباري وهمکف با کاربري تجاري وبالاي همکف با کاربري مســکوني 
وجمعابا زیربناي حدود2۶۴.۶ متر مربع باقدمت بیش از ســي سال بانماي سنگ و درب و پنجرههاي 
آلومینیومي ودرب مغازه شیشــه باحفاظ کرکره فلزي و داراي انشــعابات آب و برق و گاز احداث شده 
اســت وزیر زمین ومغازه ضلع شــرقي در اجاره آقاي خدابخش خاني است ومغازه ضلع غربي دراجاره 
لبنیاتي احمدزاده وطبقه اول مســکوني ودرتصرف مستاجراســت. باتوجه به موقعیت مکاني وســعت 
وابعادملک ونوع کاربري تجاري مســکوني وگذر دسترسي حاشیه خیابان صفاوقدمت بنا ومصالح بکار 
رفته در آن ونوع ســند مالکیت رســمي ومغازه هاوواحدمسکوني تفکیک نشده اند، و برابر ضوابط راه 
وشهرسازي وشهرداري قابل تقسیم بین ورثه نمیباشد. ودر حال حاضر ارزش ملک موردتوصیف جمعا 
به مبلغ 57.۳۳0.000.000 ریال توسط هیئت کارشناسی ۳ نفره دادگستری تعیین واعلام میگردد.که 
ارزش آن بین ورثه تقســیم میگردد. ۱-۸/۱ سهم الارث همسر مرحوم بنام) سلطان درویش فتحي (

از ماترک به مبلغ 7.۱۶۶.250.000
ریــال 2-ســهم الارث هریــک از دختران مرحــوم بنامهاي )اکــرم واعظم ( از ماتــرک به مبلاغ 
25.0۸۱.۸75.000 ریال اینکه پس از ســیر مراحل قانونی مقرر گردیده کل ملک مذکور در روز ســه 
شــنبه مورخ ۱۴00/۱۱/۱2 ساعت ۱2 الی ۱2/۳0 و از طریق مزایده حضوری در محل اجرای احکام 
مدنی دادگستری بجنورد به فروش برسد ، بنابراین متقاضیان شرکت در جلسه مزایده میتوانند پنج روز 
قبل از موعد مقرردر این اجرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع و در صورت تمایل از مورد مزایده 
بازدید نمایند . بدیهی اســت مزایده از قیمت کارشناسی شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی واگذار 
خواهد شــد و ده درصد مبلغ پیشنهادی في المجلس از برنده مزایده اخذ و مابقی مبلغ نیز ظرف یک 
ماه وصول خواهد شد و در صورت عدم پرداخت الباقی )نود درصد( در مهلت مقرر ، مبلغ تودیعی پس 

از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد. 
م الف ۸09

 دادورزاجرای احکام شعبه ۱ دادگاه عمومي حقوقي شهرستان بجنورد - علي عزیز آبادي

اگهی مزایده نوبت دوم
ـــه  ـــورد و ب ـــی بجن ـــکام مدن ـــرای اح ـــه 000۱۱۳۱ ش 2 اج ـــی کلاس ـــاي اجرائ ـــورد پرونده در م

ـــه ـــماره ۱۴0027۴20000۱۴5550مورخ ـــه ش ـــب اجرائی موج
۱۴00/07/۱0 صـــادره از شـــعبه ۴ حقوقـــی بجنـــورد، فیمابیـــن محکـــوم لـــه فاطمـــه گل زاده 
ـــروش۶  ـــد ف ـــی باش ـــال مشـــاع م ـــروش م ـــه ف ـــا موضـــوع مطالب ـــرا گل زاده ب ـــه زه ـــوم علی ومحک
ـــر : ۱-  ـــل الذک ـــخصات ذی ـــه مش ـــی ب ـــک توقیف ـــی مل ـــام کارشناس ـــه انج ـــت ب ـــا عنای ـــگ ب دان
ـــم  ـــاده قدی ـــهر - ج ـــتان ش ـــورد- گلس ـــع در بجن ـــک واق ـــتري از مل ـــمی دادگس ـــناس رس کارش
ـــه  ـــوک طبق ـــان بل ـــرزمین ماه ـــارس س ـــروژه پ ـــان پ ـــگاه فرهنگی ـــي دانش ـــداي دوراه ـــر- ابت لنگ

ـــورخ ـــي در م ـــوب غرب ـــد جن ۳ - واح
ـــد بعمـــل آورده و ضمـــن بررســـی موضـــوع و روئیـــت حـــدودات و موقعیـــت آن  ۱۴00/09/02 بازدی
ـــان  ـــتگاه آپارتم ـــک دس ـــگ ی ـــش دان ـــامل ش ـــک ش ـــم. مل ـــي نمای ـــزارش م ـــل گ ـــرح ذی ـــه ش ب
ـــا  ـــوک ب ـــوم بل ـــه س ـــان در طبق ـــع اعی ـــاحت 5۸ مترمرب ـــه مس ـــر ب ـــکن مه ـــرح مس ـــکوني ط مس
ـــو  ـــداره ی ـــده-پنجره دوج ـــب نش ـــور نص ـــي- اسانس ـــنگ مصنوع ـــیمان و س ـــا س ـــخصات نم مش
پـــي وي ســـي۔ پارکینـــگ در محوطـــه - انبـــاري 2مترمربـــع در پیلـــوت در واحـــد اچ دي اف 
ـــک  ـــیمان - ی ـــد س ـــي اچ دي اف -کفســـازي واح ـــاي داخل ـــچ - دره ـــي گ ـــوار داخل ـــي- دی معمول
خـــواب ، آشـــپزخانه فاقـــد کابینـــت - ســـرویس و حمـــام مجـــزا فاقـــد شـــیرآلات ، پکیـــج ، 
ـــور  ـــعاب آب و آسانس ـــور انش ـــوک مذک ـــرق و گاز ، بل ـــعابات ب ـــا انش ـــراس دارد. ب ـــور - ت رادیات
نـــدارد و خالـــی از ســـکنه بـــود کـــه بـــا توجـــه بـــه موقعیـــت ملـــک ، عـــرف محلـــي روز و 
ـــي  ـــي و حقوق ـــخاص حقیق ـــه اش ـــي ب ـــارغ از بده ـــک ف ـــي ارزش کل مل ـــر در ارزیاب ـــل موث عوام
ـــد  ـــی گردی ـــن و ارزیاب ـــان ( تعیی ـــون توم ـــج میلی ـــل و پن ـــد و چه ـــان ) ص معادل۱۴5.000.000توم
ـــور در  ـــک مذک ـــگ مل ـــش دان ـــده ش ـــرر گردی ـــی مق ـــل قانون ـــیر مراح ـــس از س ـــه پ ـــت و اینک اس
روز شـــنبه مورخ۱۴00/۱۱/۱۶ســـاعت ۱2:۳0 الـــی ۱۳:00 و از طریـــق مزایـــده حضـــوری در محـــل 
ـــرکت  ـــان ش ـــن متقاضی ـــد، بنابرای ـــروش برس ـــه ف ـــورد ب ـــتری بجن ـــی دادگس ـــکام مدن ـــرای اح اج
ـــم و  ـــر و از ک ـــرا حاض ـــن اج ـــرر در ای ـــد مق ـــل از موع ـــج روز قب ـــد پن ـــده میتوانن ـــه مزای در جلس
ـــت  ـــی اس ـــد . بدیه ـــد نماین ـــده بازدی ـــورد مزای ـــل از م ـــورت تمای ـــع و در ص ـــوع مطل ـــف موض کی
ـــد و  ـــد ش ـــذار خواه ـــنهادی واگ ـــت پیش ـــن قیم ـــه بالاتری ـــروع ب ـــی ش ـــت کارشناس ـــده از قیم مزای
ـــی  ـــده م ـــرکت در مزای ـــازه ش ـــت اج ـــای جه ـــروح دزده ـــل از ش ـــنهادی قب ـــغ پیش ـــد مبل ده درص
ـــد و در  ـــد ش ـــول خواه ـــاه کم ـــک م ـــرف  ی ـــز ظ ـــغ نی ـــی مبل ـــد و مابق ـــده باش ـــز ش ـــت واری بایس
ـــر  ـــس از کس ـــی پ ـــغ تودیع ـــرر ، مبل ـــت مق ـــود درصـــد( در مهل ـــی )ن ـــت الباق ـــدم پرداخ ـــورت ع ص

ـــردد ـــی گ ـــد م ـــده تجدی ـــط و مزای ـــت ضب ـــع دول ـــه نف ـــده ب ـــه مزای هزین
م الف ۸۱7
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آگهی مزایده نوبت اول
ـــن  ـــورد، فیمابی ـــی بجن ـــکام مدن ـــرای اح ـــه 000۱572ش 2 اج ـــی کلاس ـــده اجرائ ـــورد پرون در م
ـــوع  ـــا موض ـــره ... و ب ـــوش وغی ـــه جوان ـــه فاطم ـــوم علی ـــی زاده و محک ـــهیلا ول ـــه س ـــوم ل محک
ـــور  ـــتگاه موت ـــک دس ـــودرو و ی ـــتگاه خ ـــک دس ـــف ی ـــه توقی ـــت ب ـــا عنای ـــه ب ـــه ک ـــه مهری مطالب
ـــه  ـــی ب ـــام کارشناس ـــا و انج ـــوم له ـــر محک ـــرات زاده همس ـــم ب ـــوم قاس ـــه مرح ـــق ب ـــیکلت متعل س
ـــوک  ـــگ ن ـــه رن ـــدل ۸۶ ب ـــژو روآ م ـــودرو پ ـــودرو:۱- خ ـــخصات خ ـــر : مش ـــل الذک ـــخصات ذی مش
ـــرات  ـــگ و تعمی ـــمتی رن ـــک بـــه شـــماره ایـــران 2۶-۱5۴ص7۳ کـــه دارای قس ـــدادی متالی م
ـــت و  ـــده اس ـــی گردی ـــال ارزیاب ـــغ ۴00/000/000 ری ـــه مبل ـــناس ب ـــط کارش ـــه توس ـــد ک ـــی باش م
ـــی  ـــماره انتظام ـــگ و ش ـــی رن ـــی دی ای آب ـــتم ۱25 س ـــدل ۸۳ سیس ـــا م ـــی آریان ـــور توقیف 2-موت
ـــه  ـــتری ب ـــناس دادگس ـــط کارش ـــت و توس ـــده اس ـــتفاده نش ـــی اس ـــه مدت ـــران 779 ک 72777 ای
ـــرر  ـــی مق ـــل قانون ـــیر مراح ـــس از س ـــک پ ـــت و این ـــده اس ـــی ش ـــال ارزیاب ـــغ ۴0/000/000 ری مبل
ـــی ۱۳/00 و  ـــاعت ۱2/۳0 ال ـــورخ ۱۴00/۱۱/۱2س ـــنبه م ـــه ش ـــور در روز س ـــوال  مذک ـــده ام گردی
ـــروش  ـــه ف ـــورد ب ـــتری بجن ـــی دادگس ـــکام مدن ـــرای اح ـــل اج ـــوری در مح ـــده حض ـــق مزای از طری
برســـد ، بنابرایـــن متقاضیـــان شـــرکت در جلســـه مزایـــده میتواننـــد پنـــج روز قبـــل از موعـــد 
ـــورد  ـــل از م ـــورت تمای ـــع و در ص ـــوع مطل ـــف موض ـــم و کی ـــر و از ک ـــرا حاض ـــن اج ـــرر در ای مق
ـــن  ـــه بالاتری ـــروع و ب ـــی ش ـــت کارشناس ـــده از قیم ـــت مزای ـــی اس ـــد . بدیه ـــد نماین ـــده بازدی مزای
ـــده  ـــس از برن ـــي المجل ـــغ پیشـــنهادی ف ـــد شـــد و ده درصـــد مبل ـــذار خواه قیمـــت پیشـــنهادی واگ
ـــدم  ـــورت ع ـــد و در ص ـــد ش ـــول خواه ـــاه وص ـــک م ـــرف ی ـــز ظ ـــغ نی ـــی مبل ـــذ و مابق ـــده اخ مزای
پرداخـــت الباقـــی )نـــود درصـــد( در مهلـــت مقـــرر ، مبلـــغ تودیعـــی پـــس از کســـر هزینـــه 

ـــردد. ـــی گ ـــد م ـــده تجدی ـــط و مزای ـــت ضب ـــع دول ـــه نف ـــده ب مزای
 م الف ۸۱۱
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